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Državni prvaki pri županu 
Zaradi dobrih športnih rezul

tatov, osvojitve naslovov dr
žavnih prvakov v letu 1992 ter 
s tem promocije Vrhnike sirom 
Slovenije in sveta je vrhniški 
župan Vinko Tomšič sprejel 
vse državne prvake v letu 
1992. 

Sprejema so se udeležili: 
Gorazd Berginc - prvak 

v smučarskih tekih pri starejših 
dečkih; 

Aleš Prek - prvak v kartingu 
60ccm do 14 let; 

Tomaž Gorenc - prvak 
v kartingu 100ccm do 16 let; 

Primož Šoln - prvak v šahu 
do 16 let; 

Leon Gostiša -- prvak v šahu 
- člani; 

Sonja Ralca - prvakinja v lo
kostrelstvu, bearbovv slog, čla
nice; 

in Aljoša Grom - prvak 
v športnem plezanju. 

Opravičila pa se je Mojca 
Suhadolc, ki je bila že na poti 
na svetovno prvenstvo na Ja 
ponsko. Poleg športnikov so 
se sprejema udeležili še pred
stavnika športne zveze Vrh
nika Igor Novljan in Miro Gru
den ter članica izvršnega sveta 
Ljubica Lukan, zadolžena za 
družbene dejavnosti. 

Predsednik skupščine se je 
športnikom zahvalil za ves nji
hov trud in prispevek, da se je 

ime Vrhnika slišalo prek lokal
nih meja. Sami uspehi pa niso 
samo delo, treniranja in tekmo
vanja športnikov, ampak tudi 
velik prispevek in razumevanje 
staršev ter trenerjev, ki so mo
rali vložiti veliko strokovnosti in 
znanja. 

Igor Novljan, predsednik 
Športne zveze, pa je poudaril, 
da se od 20.000 prebivalcev 
v občini s športom ukvarja 
3.500 občanov, kar je skoraj 
20%, ter da se s tekmovalnim 
(vrhunskim) športom ukvarja 
približno 500 tekmovalcev. Po
leg teh pa imamo 9 državnih 
prvakov ter še skupino mladih 
perspektivnih športnikov, na 
kar smo na Vrhniki zelo po
nosni in lahko rečemo, kar pri 
vrhu slovenskih mest glede 
števila državnih prvakov v raz
merju do prebivalcev. Vso 
pohvalo pa v prvi vrsti zaslužijo 
sami športniki, ki so veliko pro
stega časa, truda in znanja 
vložili v pridobljen naslov. Te
žave se večkrat pojavljajo pri 
finansiranju, ker so panoge 
zelo raznolike in tudi dobrih ter 
kakovostnih športnikov je ve
liko. Vendar pa so vse pro
bleme reševali sproti, večkrat 
v zadovoljstvo športnikov 
- prosilcev. 

Nato so spregovorili sami 
športniki o svojih uspehih, te

žavah in problemih, s katerimi 
se srečujejo pri treningih, tek
movanjih ter nabavah vse bolj 
drage športne opreme. V ve
liko pomoč - tako moralno kot 
finančno - pa so jim starši, ki 
jih v večini primerov spremljajo 
na tekmovanjih. 

Predstavnica izvršnega 
sveta Ljubica Lukan je šport
nike obvestila, naj bi finančnih 
sredstev iz proračuna za šport 
ne krčili ter da bodo finančni 
načrt Športne zveze za leto 
1993 v celoti sprejeli. Skupno 
pa bo treba za kakovostne in 
perspektivne športnike določiti 
merila za pridobitev štipendije 
v obliki hranarine, ki je tudi 
predvidena v finančnem na
črtu. 

Na koncu so se športniki 
zahvalili za sprejem ter pouda
rili, da so zadovoljni, ker se 
tudi župan kljub svojemu ob
sežnemu delu zanima za re
zultate in delo športnikov. 
Vinko Tomšič je vsem zaželel 
še veliko športnih uspehov ter 
možnost skupnega reševanja 
problemov. Ob morebitnih do
seženih državnih prvenstvih 
v letu 1993 pa načrtujejo sproti 
pripravljati takšna srečanja da 
bi bolj spoznali šport in vso 
problematiko ob doseženih re
zultatih. 

S .S . 

Kulturni praznik 

DRŽAVNI PRVAKI S PREDSEDNIKOM SKUPŠČINE OBČINE VRHNIKA 
V drugi vrsti: Vinko Tomšič, Leon Gostiša in Aljoša Grom; 
V prvi vrsti: Tomaž Gorenc, Primož Šoln, Aleš Prek, Gorazd Berginc in Sonja Ralca. 

Dan Prešernove smrti (leta 1849) slavimo že dolgo časa kot slovenski kulturni praznik. 
Kako tudi ne, saj je bil že za svojega življenja med sodobniki nesporna pesniška 
avtoriteta in umetnik brez tekmeca. Njegova knjižna bera ni velika, komaj da jo opaziš na 
knjižni polici, toda bera tistega, kar danes o pesniku vemo, se težko spravi v majhen 
prostor. Tudi vsaka na novo odkrita pesnikova podoba je vzbujala živahne razprave. 
V tretjem letu naše samostojnosti bo praznik imel spet poseben pomen. 

Bodimo odkritosrčni in pošteni, kajti tako bomo 
lahko delali skupaj. Za kaj se gre. Tudi temule 
Našemu časopisu bi zelo škodovalo, če bi se šel, pa 
se k sreči ne gre, strupeno »našarsko« politiko, kot 
je to početje imenoval pisatelj Finžgar. Volitve so 
mimo, čas je, da se od povemo vzgoji ljudi z ognjem 
in mečem, s krvjo in stradanjem. Pri hudih volilnih 
bojih, k sreči smo najhujše med Slovenci pozabili, 
so strasti razumljive. Zdaj pa gre počasi spet samo 
in za nič drugega kot za gospodarske in kulturne 
zadeve, za preživetje naših ljudi. Samo skupno delo 
bo med ljudmi po nemirnem času v zadnjih mesecih 
preteklega leta prineslo rezultate, ko bo krava, bela 
ah črna, spet krava. 

Poglejmo malo naokoli, saj o tem pišemo 'tudi v tej 
številki našega glasila. Denimo, pobuda je, da se 
zavaruje območje Kostanjevice. Pobudniki so pod
pisani, niso organizirana politična sila, radi pa bi 
naredili nekaj dobrega. Lepo bi bilo, če bi jih vsi 
podprli. 

V Borovnici se čedalje bolj sliši, da bo kmalu stala 
bencinska črpalka. Če bodo vsi preskusi zaradi 
vode v redu, bo koristno, vsaj za tiste izmed 4000 
ljudi, ki se morajo voziti bodisi v Podpeč ali na 
Vrhniko po gorivo, lepše bo, da ga imajo pri roki. 

Tudi kulturni praznik se bliža. Prešerna so si lastili 
tako eni kot drugi. Najlepše v njegov spomin, če bo 

Zdravljica tudi v vrhniški občini ubrano zapeta in 
s premislekom: edinost, sreča, sprava. 

Cankar bo žalostno gledal čez cesto, vsi drugi pa 
še bolj žalostno v Močilnik, če to oboje uide Vrhniča-
nom iz rok. Bodo že skupaj stopili in rešili nasled
nico stare gostilne in turistično točko pri izviru Ljub
ljanice. Če jih že toliko in toliko razne bare in go
stišča odpira, je verjetno tudi tak med nami, ki se mu 
zdi, da imamo vrhniško gostinstvo - kar ga že je 
- lepo prihodnost. 

Povedati hočem: kadar gre za naše in one, pri nas 
ni treba drugega, kot edine - vrhniške stranke. V tej 
smo zares sami naši. 

TONEJANEŽIČ 



2 JANUAR 1993 NAŠ ČASOPIS 
UČINKOVITOST DELEGATOV V OBČINSKI SKUPŠČINI 

Nekatere so že pozabili 
Na željo nekaterih delegatov - poslancev občinske skupščine Vrhnika objavljamo 

prisotnost na posameznih sejah v vseh treh zborih skupščine občine Vrhnika za minulo 
leto 1992. Iz prisotnosti lahko ugotovimo, da so posamezni zbori skupščine večkrat na 
meji sklepčnosti. Vendar pa sama prisotnost še ne pomeni tudi učinkovitega dela 
posameznega delegata, katerega naj bi ocenilo okolje (baza), v imenu katere je bil 
izvoljen v skupščino. 

N. Č. 

P R E G L E D PRISOTNOSTI D E L E G A T O V Z B O R A ZDRUŽENEGA DELA SKUPŠČINE 
OBČINE VRHNIKA 

Zap. 
št. 1992 30/1 26/3 9/4 21/5 2/7 10/9 29/10 17/12 

1. J A N K O DROBNIČ + + + 0 + + + + 
2. P E T E R K O B A L + - + + - - 0 -
3. B R A N E J E R E B + + + + - + + + 
4. CIRIL GERDINA + - + 0 + + + + 
5. MILAN ŠULEK + - + + + + - + 
6. Z V O N K A SUHADOLNIK + - + + + - + + 
7. MIRO O B R E Z A + + 0 - + + - -
8. M A R J A N KRŽIČ + + + - 0 - + + 
9. JOŽE T U R K + + + + + + + + 

10. VINKO PEČAR - - 0 - - - - -
11. M A R J A N KOPINA - - + - + + 0 0 

12. J A N E Z S O D J A + 0 0 + + + 0 -
13. H E L E N A ROŽMANC DRAŠLER + + 0 + 0 + + + 
14. A N D R E J O C E P E K + + + + + + + + 
15. VINKO TOMŠIČ + + + + + + + + 
16. ALBIN NOVAK + + + + + 0 + + 

P R E G L E D PRISOTNOSTI D E L E G A T O V Z B O R A KRAJEVNIH SKUPNOSTI 
SKUPŠČINE OBČINE VRHNIKA 

Zap. 
št. 1992 30/1 26/3 9/4 21/5 2/7 10/9 29/10 17/12 

1. F R A N C E CUKJATI + + + + + + + + 
2. TOMAŽ G R O M + + + - + O + + 
3. J A N E Z ANŽE STRŽINAR + + + + + + + + 
4. J A N E Z SUHADOLNIK O O + + O + + + 
5. F R A N C V O L E K + + + + + + + + 
6. IVAN ŠVIGELJ + + + + + + + + 
7. A N D R E J PAJNIČ + + + + + - + + 
8. TOMAŽ M E S E C + + + + + + + + 
9. J A N E Z MALAVAŠIČ + + - - + + - + 

10. J E L K O O R E L O + + O + 0 + O 

11. DUŠAN OGRIN + - + - + + - + 
12. B O J A N Z A D R A V E C + + + + + + + + 
13. ANTON OGRIN + + + + O + + + 
14. JOŽE ŽAKELJ + O + + 0 + + O 

15. DANICA JAZBINŠEK + + + + + + + + 
16. J A N E Z U M E K 0 + + + + + + + 
17. M A R J A N V E H A R + - - + - + -

P R E G L E D PRISOTNOSTI D E L E G A T O V DRUŽBENOPOLITIČNEGA Z B O R A 
SKUPŠČINE OBČINE VRHNIKA 

Zap. 
št. 1992 30/1 26/3 9/4 21/5 27/5 2/7 10/9 29/10 17/12 

1. L E O N GOSTIŠA + O + + + O O O + 
2. JOŽE Z O R M A N + 
3. CIRIL HROVATIN 

4. P A V E L BRADEŠKO + - + - + + + + + 
5. J A N E Z DRAŠLER + + O - + + + + O 

6. F R A N J O MODRIJAN + + + - + + + + + 
7. B R A N K A ALIČ + + + + + + + + + 
8. F R A N C E KVATERNIK + + + O O O 0 + -
9. T O N E J E S E N K O + + + + O 0 + + + 

10. A N D R E J P E K L A J + + + + + + 0 + + 
11. DRENIK JOŽE + + + + + 0 + - O 

12. Z D R A V K O BRICELJ + + + + + + + + + 
13. F R A N C F U R L A N + O + + + + + 0 + 
14. T O N E TURK + - O O 0 0 0 0 0 

15. F R A N C P A S E T T A + + 0 + 0 + + + 
16. DARINKA FABIANI + - 0 + 0 + + + -
17. ELICA FRELIH + - - - + + - + 0 

Predstavniki vseh strank 
pri predsedniku skupščine 

V četrtek, 21. januarja 1993 
je predsednik Skupščine ob
čine Vrhnike Vinko Tomšič 
sprejel predstavnike vseh 
strank, ki delujejo v občini Vrh
nika in so večinoma zastopani 
v družbenopolitičnem zboru 
Skupščine občine Vrhnika. 

Skupnega razgovora in 
sprejema so se udeležili: Božo 
Srnelj in Jože Zorman - Slo
venska nacionalna stranka, 
Tomaž Grom - Socialno de
mokratska prenova, Jože Dre-
nik - Narodni demokrati; Ja
nez Drašler - Slovenska ljud
ska stranka, Marjan Vezjak 
- Zeleni Slovenije, Tone De-
bevec - Socialdemokratska 
stranka Slovenije, Jože Rus 
- Slovenski krščanski demo
krati in Franjo Modrijan - So
cialistična stranka Slovenije. 

V razgovoru, v katerem so 
sodelovali vsi navzoči pred
stavniki strank, so bila pred
stavljena naslednja mnenja: 

• narejena je velika poli
tična škoda, ker Vrhnika nima 
svojega poslanca v državnem 
svetu, ki bi zastopal lokalno 
problematiko; 

• predsedniki vseh strank 
iz Vrhnike bi se morali večkrat 
sestajati ter se po demokra
tični poti uskladiti pri raznih 
skupnih problemih in interesih, 
ki so bistvenega pomena za 
Vrhniko; 

• skupščina naj bi imeno
vala dve komisiji za gospodar
ske in družbene dejavnosti, ki 
bi pomagali delegatom pri re
ševanju problemov ter obe
nem poostrili nadzor nad delo
vanjem vlade; 

• treba je pregledati finan
ciranje posameznih strank, 
predvsem tistih, ki ne delujejo, 
to pa je liberalno demokratska 
stranka (bivša mladina), ki ima 
dve delegatski mesti, vendar 
predstavnika ne prihajata na 
seje že več kot leto dni. 

Na podlagi mnenj je pred
sednik skupščine Vinko Tom
šič predlagal naslednje, s če
mer so se vsi navzoči strinjali. 

Koordinacijo vseh predstav
nikov strank sklicuje predsed
nik skupščine Vinko Tomšič, 
po svoji presoji, glede na pro
blematiko in pri obravnavi po
membnih lokalnih odločitvah. 
Pri nastalih problemih pa tudi 
predstavniki posameznih 
strank lahko skupno s pred
sednikom skupščine občine 
skličejo koordinacijo. 

Pobudnik za imenovanje 
dveh komisij za gospodarske 
zadeve in družbene dejavnosti 
Franjo Modrijan - S S S , bo še 
enkrat v pisni obliki posredoval 
predlog skupščini v obravnavo 
in sprejetje. 

Glede finansiranja LDS je 
treba preveriti, ali stranka 
sploh še deluje ter pridobiti so
glasje same stranke LDS, da 
bi sredstva za enega delegata, 
ki je prestopil v drugo stranko 
(Jože Zorman v SNS) tudi na
menjali tej stranki, saj ta dele
gat sedaj hodi na seje skupš
čine. -

Na koncu razgovora je Jože 
Zorman - S N S vse navzoče 
obvestil, da je kot delegat 
skupščine S O Vrhnika zadol
žen od poslanca v državni 
zbor, ki je bil izvoljen na Vrh
niki, Zmaga Jelinčiča, da mu 

predstavi vse probleme, ki bi 
bili interesantni za občino Vrh
nika, da jih prenese na zase
danje državnega sveta repu
blike Slovenije. 

Ob vseh mnenjih in enotnih 

predlogih se postavlja vpraša
nje, ali le niso vsi držali fige 
v žepu. To bo opazno že ob 
naslednjih zasedanjih skupš
čine. 

S. S. 

Drage sokrajanke, spoštovani občani! 

Še enkrat smo v razmeroma kratkem času 
z uspešno izvedbo volitev dokazali našo visoko poli
tično osveščenost ter tudi tako dokazali Evropi in 
svetu, da pripadamo miroljubnim in demokratičnim 
deželam, ki se zavedajo svojega položaja in vloge 
v politični umiritvi našega prostora. S tem dejanjem 
smo dobili sestavo parlamenta, ki je odraz volje 
slovenskega volilnega telesa. 

Vendar pa namen tega pisanja ni analiza volilnih 
rezultatov, pač pa bi se rad v imenu Zelenih Slove
nije zahvalil vsem volilnim upravičencem, ki so s svo
jim glasovanjem Sloveniji odprli še ena vrata na njeni 
poti k politični in gospodarski preobrazbi (žal to še 
vedno ne uspeva nekaterim državam na prostoru 
bivše YU in kriza je že zdavnaj presegla balkanske 
okvire). Posebna zahvala velja vsem tistim, ki so se 
uspeli dvigniti nad nivo političnih razprtij in so svoj 
glas dodelili naravi, od katere je odvisen (tudi) naš 
nadaljnji obstoj. 

Morda so nekateri razumeli politiko Zelenih kot 
izbiro med gospodarskim razvojem in ekologijo. Žal 
jih moram razočarati, kajti naravovarstveniki smo že 
zdavnaj razčistili dilemo - ne eno in ne drugo, pač pa 
oboje hkrati! Brez prave ekološke politike bomo prej 
ali slej žrtev lastnega razvoja, brez uspešnega go
spodarstva pa bi hitro pristali na stopnji barbarstva. 

Skratka, zelena politika ne pomeni zapiranja de
lovnih mest niti zapostavljanja gospodarskih proble
mov, vendar pa omogoča poznavanje neokrnjene 
narave tudi rodovom, ki prihajajo za nami. 

V upanju na lepšo prihodnost želimo Zeleni Slove
nije v novem letu obilo sreče in zdravja vsem obča
nom! 

Andrej Smrekar 
Zeleni Slovenije 

Republika Slovenija 
SKUPŠČINA OBČINE VRHNIKA 

Številka: 1/1-sl/92 
Datum: 25/01-1993 

Na podlagi določil Statuta občine Vrhnika (Ur. list S R S št. 
31/79, 5/82 in 2/87), Poslovnika Skupščine občine Vrhnika 
ter sklepa Predsedstva Skupščine občine Vrhnika 

S K L I C U J E M 
21. SKUPNO SEJO ZBORA ZDRUŽENEGA DELA, 
ZBORA KRAJEVNIH SKUPNOSTI IN DRUŽBENOPOLI
TIČNEGA ZBORA SKUPŠČINE OBČINE VRHNIKA 

ki bo v 

ČETRTEK, 11. 2. 1993 ob 17. uri v mali dvorani doma 
Ivana Cankarja na Vrhniki. 

Za nemoten potek in delo zborov Skupščine občine Vrh
nika predlagamo naslednji 

DNEVNI RED: 
1. Ugotovitev sklepčnosti 
2. Podelitev Znaka manevrske strukture NZ 1990 za za 

sluge pri organiziranju bojne sile slovenskega naroda in 
države 1990 

3. Osnutek odloka o proračunu občine Vrhnika za leto 
1993 

4. Sodelovanje z Ministrstvom za obrambo v letu 1992 
5. Predlog odloka o UN Pokojišča v Borovnici 
6. Predlog in potrditev zapisnika 20. skupne seje zborov 

z dne 17. 12.1992 
7. Odgovori na delegatska vprašanja in postavljanje novih 

delegatskih vprašanj 
8. Razno PREDSEDNIK 

SKUPŠČINE OBČINE VRHNIKA 
TOMŠIČ Vinko l.r. 

Vrhniški poslanec, kje si? 

+ prisoten; - neupravičeno odsoten; O delegat se je opravičil 

Čeprav ni Vrhničan, je 
Zmago Jelinčič s svojo SNS 
kandidiral na Vrhniki in bil 
z neverjetno velikim številom 
glasov tudi izvoljen, ne da bi 
se volivcem zahvalil za zaupa
nje. Kot že po starem pravilu 
Vrhničani ne volijo radi svojih 
rojakov in bolj zaupajo tujim 
ljudem. Večina tudi hitro ver
jame velikim obljubam in po
tem tudi hitro pozabi, kaj jim je 

edino izvoljeni poslanec oblju
bil. Ker so bile obljube po
slanca Jelinčiča zelo vabljive, 
npr. vračanje jugopriseljen-
cev, delovna mesta mladim 
Slovencem ter zagotovitev 
stanovanj mladim slovenskim 
družinam, bi ga morali že na 
začetku mandata večkrat po
klicati na sestanke stranke in 
ga opozarjati na obljube. Če 
bo poslanec delal v državnem 

zboru popolnoma v drugo 
smer od programa stranke, 
kar že precej očitno dela, bi 
ga morali vrhniški volivci v do
ločenem roku zopet opozoriti 
na dolžnost izpolnjevanja da
nih obljub ali pa mu izreči ne
zaupnico in ga odpoklicati. 
Četrtina Vrhničanov si ne bi 
smela dovoliti, da jih nekdo 
povsem izigra za svoje 
osebne koristi. $. K. 



NAŠ ČASOPIS JANUAR 1993 

TELEFONIJA 

Obveščeni boste sproti 
Pred vami je anketa ali vprašalnik o izbiri osebnega zdravnika. Anketo lahko 

izpolnite ter jo pošljete v Zdravstveni dom Vrhnika. 

V letu 1992 smo v Našem 
časopisu precej prostora na
menili najbolj vroči temi za 
Vrhničane, izgradnji in priklju
čevanju novih telefonskin prik
ljučkov. Veliko je bilo negodo
vanja, anonimnih telefonskih 
klicev, ustnih in pismenih pri
tožb celo na uredništvo Na
šega časopisa. 

S problematiko smo se po
skušali sproti spopadati ter jo 
v pisni obliki posredovati obča
nom Vrhnike. Predvsem smo 
se držali informacij, ki smo jih 
dobili od strokovnih služb pri 
PTT Ljubljana, ki v celoti vodi 
izgradnjo projekta. Vemo, da 
so to strokovni problemi, za 
katere je odgovorna PTT Ljub
ljana. 

Ne glede na vse to pa so se 
pojavljale govorice, dezinfor
macije, namigovanja in večkrat 
tudi vroča kri, ki so se nana
šale tudi na avtorje člankov in 
na občino. 

Telefonijo in priključke pa so 
gradili in priključevali nekate
rim v večje ali manjše zado
voljstvo, pač glede na stro
kovne možnosti obstoje
čega In novega telefonskega 
omrežja. V začetku leta 1993 
smo spet poiskali informacije 
o nadaljnji izgradnji telefon
skega kabelskega omrežja in 
o priključevanju novih telefon
skih naročnikov. Kar smo zve
deli pri strokovnih službah PTT 
Ljubljana, vam posredujemo. 

V letu 1992, ko je bila v me
secu juniju končana nova tele
fonska centrala, je bilo priklju
čenih 617 novih telefonskih 

naročnikov. Ob tem je bila 
zgrajena tudi nova telefonska 
kabelska mreža: ob Robbovi, 
Ljubljanski - (leva stran), med 
bloki v Gradišču, Krožna pot, 
naselja ob Idrijski, Dobovični-
kovi, Tičnici in Betajnovi ter 
delno za Staro Vrhniko. Na ob
stoječe omrežje pa so bili novi 
naročniki priključeni na Verdu, 
Cankarjevem trgu, Stari cesti 
ter v centru Vrhnike. V začetku 
leta dograjujejo kabelsko 
omrežje še na desni strani 
Ljubljanske ceste na Opekar
ski proti Sinji gorici in Blatni 
Brezovici, bo zgrajen kabel za 
Raskovec, Pavkarjeva dolina, 
Trnovše, Grilcev grič in No
tranjska cesta. Vse to je še 
v okviru investicije iz leta 1992, 
priključevanje pa naj bi se pri
čelo aprila-maja 1993. 

Ob tem je treba povedati, da 
je ob vseh težavah, tako teh
ničnih kot drugih, največja de
nar. Za novo centralo je občina 
prispevala posojilo v višini 
5.800.000 D E M , za kabelsko 
omrežje pa nekakšen premo
stitveni kredit sam izvajalec 
P A P Ljubljana. Dosedaj je 
samo kabelsko omrežje stalo 
120.000.000,00 tolarjev. Vse 
skupaj lahko ocenimo z vred
nostjo skoraj celoletnega pro
računa občine Vrhnika v letu 
1992. 

O novem kreditiranju te
čejo pogovori PTT Ljubljane 
z izvajalcem PAP, saj je po
trebno povečati kabelsko 
omrežje na območju Kopali
ške ulice, Verda, Robove, 
Travniške, naselja Stara Vrh-

G3-888 
Brez panike glede 
registrskih tablic 

Vsi lastniki avtomobilov še niso zamenjali sta
rih jugoslovanskih registrskih tablic, ko je že 
slišati, da bomo v kratkem dobili še novejše, ki 
bodo prilagojene standardom Evropske skupno
sti. Pri uradnih institucijah pa smo zvedeli na
slednje: »Od sedanjih novih se bodo razlikovale 
le v tem, da bo belo barvo zamenjala bela od
sevna folija, ki je dobro vidna tudi v temi. Zmotno 
pa je mnenje, da bodo morali lastniki vozil, ki so 
stare jugoslovanske registrske tablice že zame
njali, to storili še enkrat!« 

Pa še to. Za stare jugoslovanske tablice še 
vedno velja, da jih je treba zamenjati do 25. junija 
1994. 

S. S. 

nika, Ligojne, Podlipe in Dre
novega griča. 

To informacijo dajemo vsem 
novim naročnikom telefon
skega priključka, da se sedaj 
lahko obračajo na naročniško 
službo PTT Ljubljana, ki ure
juje vse zadeve in probleme 
glede naročniške mreže. 

S. S. 

P. S. 
Zadnji razgovori med 

PTT Ljubljana in občino 
Vrhnika dajejo upanje, da 
bo kabelsko omrežje proti 
Podlipi, Ligojni in Dreno
vem Griču urejeno v letu 
1993. To bo pogoj za prik
ljučevanje novih naročni
kov iz teh območij. Bo
rovnica in Dragomer pa 
bosta v načrtu uvrščena 
v leto 1994. 

šifra in naziv ustanove 

ZAVOD ZA ZDRAVSTVENO ZAVAROVANJE SLOVENIJE 
šifra zdravstvene dejavnosti 

šifra obč ine zavarovanja 

IZBIRA OSEBNEGA ZDRAVNIKA 

Zavarovanec _ 
ime in priimek 

mat. št. 
EMŠO 

stanujoč. 

izjavljam, da je moj izbrani osebni zdravnik. 
ime in priimek zdravnika 

, dne. 
kraj podpis zavarovanca oz. zakonitega p o o b l a š č e n c a 

IME, PRIIMEK OZ. ŽIG IZBRANEGA ZDRAVNIKA IN DATUM IZBIRE VPIŠITE NA NOTRANJO STRAN ZADNJE PLATNICE ZDRAVSTVENE IZKAZNICE. 

CETIS n 31 1-W-0 

SPOŠTOVANI OBISKOVALCI SPLOŠNIH AMBULANT 

Zdravstvenega doma Vrhnika 
Nov zakon o zdravstvenem 

varstvu in zdravstvenem zava
rovanju želi izboljšati in urediti 
tudi odnos med zdravnikom in 
pacientom: 

»Pri uveljavljanju pravic iz 
zdravstvenega zavarovanja po 
tem zakonu ima zavarovana 
oseba pravico do proste izbire 
zdravnika in zdravstvenega 
zavoda. Zdravnik, ki ga zava
rovana oseba izbere, je njen 
osebni zdravnik. Zavarovana 
oseba ima pravico, da poleg 
splošnega osebnega zdrav
nika svobodno izbere tudi 
osebnega zdravnika-speciali-
sta s področja ginekologije in 
pediatrije. Osebni zdravnik 
zdravi in je pooblaščen, da 
ugotavlja začasno nezmož
nost za delo in druge razloge 
za zadržanost od dela do 30 
dni, napotuje na zdravniško 
komisijo, k specialistom in 
v bolnišnico, predpisuje na ra
čun Zavoda zdravila na recept 
in vodi ter zbira zdravstveno 
dokumentacijo o zavarovani 
osebi. Zavarovana oseba si iz
bere osebnega zdravnika naj
manj za dobo enega leta. To 
obdobje se lahko skrajša, če 
pride med zdravnikom in zava
rovano osebo do'nesoglasij in 
nezaupanja.« 

V splošnih ambulantah na 
Vrhniki imate na voljo nasled
nje zdravnike: dr. CUKJATI 
France, dr. LAVRENČIČ 
Darko, dr. PIRŠIČ Dunja, dr. 
PREBIL Ljuba in dr. RUS Pri
mož. V splošni ambulanti Bo
rovnica pa: dr. HOČEVAR-
GROM Ada in dr. MUNDA Ma
rija. 

V otroškem dispanzerju na 
Vrhniki imate na voljo nasled
nje zdravnike: dr. POPIT-STA-
NOVNIK Marija, dr. ROŽ-
MANC-DRAŠLER Helena in 
dr. ZUPAN Andreja. 

Seveda lahko vsak zavaro
vanec, ne glede na starost, iz
bere kateregakoli od navede
nih zdravnikov. Pa vendar pri
poročamo, da v kolikor se ne 
odloči cela družina za določe

nega zdravnika, si odrasli izbe
rejo osebnega zdravnika 
v splošni ambulanti in otroci 
v otroškem dispanzerju. 

Vaš izbrani zdravnik bo 
prevzel skrb za vaše zdravje in 
vas bo, če bo potrebno, obi
skal tudi na domu. Če boste 
kdaj potrebovali nujno medi
cinsko pomoč, pa vaš izbrani 
zdravnik ne bo dosegljiv, vam 
bo seveda pomagal ali vas obi

skal na domu katerikoli (de
žurni) zdravnik. Vendar se bo
ste za tekoče reševanje zdrav
stvenih problemov obračali le 
na svojega zdravnika. 

Spoštovani pacienti! Če že
lite že sedaj izbrati enega od 
navedenih zdravnikov, izpol
nite vprašalnik in ga pri nasled
njem obisku Zdravstvenega 
doma oddajte sestri ali pa ga 
pošljite po pošti. 

Urnik dela v splošnih ambulantah na Vrhniki je sledeč: 
poned. torek sreda četrtek petek 

izmenično 

dopoldne 
700.1300 
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PIRŠIČ PREBIL 
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PIRŠIČ 

CUKJATI 
PREBIL 

CUKJATI 
PREBIL 

L A V R E N . 
PIRŠIČ 

popoldne 
1300.1900 

R U S L A V R E N . 
PREBIL PIRŠIČ 

R U S 
PREBIL 

L A V R E N . 
PIRŠIČ 

L A V R E N . 
PIRŠIČ 
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PREBIL 

Urnik dela v otroškem dispanzerju na Vrhniki je sledeč 
poned. torek sreda četrtek petek sobota 

izmenično 

dopoldne 
700.1300 

POPIT Z U P A N 
ROŽMANC 

ROŽMANC 
(ZUPAN) 

POPIT 
(ROŽMANC) 

Z U P A N 
(POPIT) POPIT 

popoldne 
1300.1900 

Z U P A N ROŽMANC 
(POPIT) 

POPIT Z U P A N ROŽMANC Z U P A N 

dr. ROŽMANC: dopoldne (730-1 13°), popoldne (133°-173°) 
Opomba: na dan, ko je zdravnik v oklepaju, opravlja le sistematične preventivne preglede. • 

V primeru bolezni in v času dopustov je urnik lahko spremenjen. 
Ob sobotah je od 7.00 do 18.30 prisoten eden od omenjenih zdravnikov, ob 18.30 pa nastopi 

nedeljska dežurna služba. Dežurni zdravnik je dosegljiv na telefon 756-141. 
In še z nečim bi radi izboljšali že lani začeto navado. Vaše izgubljene ure v čakalnici želimo 

skrajšati z naročanjem - tudi po telefonu: za splošno ambulanto 756-141, (v Borovnici 746-025), za 
otroški dispanzer 754-701 in sestra vam bo povedala dan in uro pregleda in si zapisala vaše ime. 
Ob naročeni uri vas bo poklicala iz čakalnice, ne da bi morali prej oddati zdravstveno knjižico. 

In še srečno in zadovoljno - predvsem pa zdravo novo leto. 
dr. France CUKJATI 

direktor vašega 
Zdravstvenega doma 

Odprto pismo vrhniškemu 
zdravstvu 

Ena od mojih znank se je 
napotila v vrhniško zobozdrav
stveno ambulanto, ker jo je bo
lel zob. Tako običajno storimo 
prej ali slej vsi. Vendar pa nje
nega zobozdravnika ni bilo 
več, ker ne dela več v vrhni
škem zdravstvenem domu, 
odprl je namreč zasebno am
bulanto. Znanka se je zato 
s potrjeno zdravstveno knji
žico oglasila pri drugem zo
bozdravniku, ki še dela 
v sklopu vrhniškega zdrav
stvenega doma. Ta ji je odprl 
zob, vstavil zdravilo in jo napo
til k njenemu prejšnjemu zo
bozdravniku, češ da je nje
gova pacientka. Ženska je to 
storila, vendar je morala pla
čati polno ceno. Tole pismo 
pišem zato, ker to ni edini pri
mer. Zanima nas vse zavaro
vance, kako bo, če se bodo za 

zasebno prakso odločili tudi 
naši splošni zdravniki? Bomo 
tedaj vsi prikrajšani pri zdrav
ljenju oz. bomo morali vsi pla
čevati polno ceno zato, ker 
imamo pač smolo, da se je 
naš izbrani zdravnik odločil za 
zasebno prakso? Ali ni to dis
kriminacija glede na to, da 
imamo priznane enake pra
vice iz zdravstvenega zavaro
vanja kot tisti pacienti, katerih 
zdravnik bo še naprej opravljal 
delo v okviru zdravstvenega 
doma. Ali ima zdravnik 
v zdravstvenem domu, ki ga 
plača zdravstvo, to je mi vsi, 
pravico odkloniti zdravljenje 
pacientu, če njegov bivši 
zdravnik ne dela več v splošni 
ambulanti? Kam naj se obr
nejo pacienti, ki so morali pla
čati polno ceno zobozdrav
stvenih storitev, pa so se želeli 

zdraviti preko zdravstvenega 
zavarovanja, do česar imajo 
polno pravico, da bodo dobili 
povrnjen denar? 

Da ne bo pomote: gre za 
zdravstveno zavarovanje, ki je 
še v veljavi po stari zakono
daji, to je do 1. januarja 1993. 

Imen zaenkrat ne bi nava
jala, če pa bo potrebno, jih 
bom. 

Hvala za odgovor! 
FRANČIŠKA CELARC 

V odprtem pismu vrhni
škemu zdravstvu je kar nekaj 
vprašanj, ki jih vse pogosteje 
srečujemo in so resnično ute
meljena in neprijetna tako za 
paciente kot zdravstveni dom. 
Najbolj bi bil vesel, če bi lahko 
rekel: »Spoštovani pacienti, 
oprostite naši nekorektnosti, 
odslej bomo ravnali bolje 

- nam in vam v zadovoljstvo.« 
Pa žal tega ne morem obljubiti, 
ker problemi ostajajo tudi po 1. 
1. 93. Naj jih na kratko pojas
nim, najprej pa odgovorim na 
vprašanja: 

1. Če se bo vaš izbrani 
zdravnik odločil za zasebno 
prakso in bo imel pogodbo 
s zavarovalnico (ZZZS), mu 
boste enako kot v zdravstve
nem domu doplačevali le pred
pisano razliko (»participa
cijo«), ali pa še te ne, če boste 
dodatno zavarovani. 

2. Osebnega zdravnika si 
lahko izberete neodvisno, ali je 
zasebnik ali pa zaposlen 
v zdravstvenem domu. Zoboz
dravniki zaenkrat še niso iz
brani zdravniki in - če želite 
- lahko vsako zalivko obravna
vate pri drugem zobozdrav
niku. Verjetno pa ni v vašem 
interesu, da bi prepogosto me
njavali svojega zobozdravnika. 

3. Zdravstveni dom ali za
sebni zdravnik, ki ima konce
sijo (pogodbo s zavaroval
nico), ne sme pacientom kar 
počez zaračunavati svojih 

uslug, ampak le predpisana in 
znana doplačila, v kolikor paci
enti niso ustrezno dodatno za
varovani. 

4. Splošni zdravnik vas 
lahko oziroma vas celo mora 
odkloniti, če ni vaš izbrani 
osebni zdravnik in če ne gre za 
nujno medicinsko pomoč. Če 
pa gre za nujno medicinsko 
pomoč ali pa je vaš zdravnik 
dalj časa odsoten zaradi dopu
sta ali bolniške, pa vas mora 
sprejeti katerikoli drug zdrav

nik v ordinaciji. Enako velja za 
ginekologa. 

5. Zobozdravnik vas ne 
more odkloniti, če gre za nujno 
zobozdravstveno oskrbo. Pa 
tudi če gre za redno nenujno 
zdravljenje vas ne more odklo
niti- lahko vas le naroči in po
stavi »na konec čakalne vr
ste«. 

6. Problem čakalne vrste 
v zobozdravstvu pa je resnično 
boleč ne le za vas, ampak tudi 
za nas. Ne gre namreč za 
»dohtarsko lenobo« in verje
mite mi, da bi zobozdravniki 
hitro, tekoče, kvalitetno in tudi 

v nadurah vseh postorili, če bi 
se našel plačnik teh storitev. 
Zdravstvena vreča ima nam
reč svoje dno in zavarovalnica 
nam na leto prizna in plača le 
določeno število storitev. V ko
likor presežemo plan, ga pre
sežemo v lastno škodo, saj 
nam za presežek nihče ne po
vrne niti materialnih stroškov. 

In tako je verjetno tudi za
sebni zobozdravnik že pred 
koncem leta izpolnil plan, ki 
mu ga je priznala zavaroval
nica in je moral pacientu zara
čunati polno ceno ali pa ga 
prenaročiti v novo leto. 

Verjemite nam, da večina 
podobnih problemov izvira iz 
doslej neurejenega načina fi
nanciranja zdravstva. Zato 
težko razumemo vladne načrte 
o zmanjšanju prispevne stop
nje za zdravstvo. Vsi smo lju
dje in tudi dobri odnosi med 
zdravnikom in bolnikom mo
rajo temeljiti na načelu: »za 
pošteno delo pošteno plačilo«, 

dr. FRANCE CUKJATI 
direktor zdravstvenega 

doma Vrhnika 
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Občina Vrhnika, Zveza kulturnih organizacij in Turi
stično društvo Vrhnika 

r a z p i s u j e j o javni natečaj 

POIŠČIMO IN PREDLAGAJMO 
SPOMINKE OBČINE VRHNIKA 

Predmet natečaja 
- Izdelki, ki so v prodaji kot (turistični) spominki; 
- Prototipi in predlogi izdelkov, ki bi lahko bili turistični 

spominki; 
- Ideje za oblikovanje turističnih spominkov (v pisni obliki). 

Za lažjo odločitev in razmišljanje vam sporočamo, da so 
vsi spominki predmeti in izdelki, ki jih turisti kupujejo v za
nje, tujem kulturnem okolju. To je izredno bogata paleta 
izdelkov, od mojstrovin domače in umetne obrti, kulinarike 
in pijač, do izdelkov obrti in industrije. Seveda morajo biti 
izdelki ustrezno predstavljeni, označeni in emabalirani. 
Pogostokrat je uspešen spominek povezan tudi z načinom 
njegove prodaje in zanimanja kupcev. 

Natečaja se lahko udeležijo posamezniki pa tudi ustvar
jalne skupine, šole in vsi, ki želijo nekaj prispevati h kako
vostni ponudbi spominkov v naši občini. 

Prispele spominke, osnutke in pisne predloge oz. ideje bo 
pregledala strokovna komisija ter tri najboljše nagradila 
z naslednjimi nagradami: 
1. 50.000,00 
2. 25.000,00 
3. 15.000,00 

Komisija si pridržuje pravico, da katere od nagrad tudi ne 
podeli glede na kakovostno raven izdelkov. Nagrajeni izde
lovalci in tudi tisti, ki bodo imeli zanimive predloge, bodo 
sklenili poseben dogovor o nadaljnjem sodelovanju in izde
lovanju spominkov z Občino Vrhnika. 

Izdelke, predloge in ideje pošljite do vključno 31. marca 
1993 na naslov Zveza kulturnih organizacij. Strokovna 
komisija bo prispele izdelke ocenila, rezultate natečaja pa 
bomo sporočili na veliki javni prireditvi na Vrhniki v mesecu 
maju in v Našem časopisu. Nagrajeni izdelki in ideje osta
nejo v lasti razpisovalca natečaja, vsem drugim, pa bomo 
izdelke vrnili po razglasitvi rezultatov in razstavi v Kultur
nem domu na Vrhniki. 

Želimo vam veliko uspeha in ustvarjalnega nemira pri 
ustvarjanju spominkov in predlogov zanje. V naši občini 
imamo dovolj bogastev, ki nam ležijo pred pragom in jih 
pogosto niti ne vidimo. Na svidenje na razglasitvi rezulta-

SKUPŠČINA OBČINE 
VRHNIKA 

NOVOLETNI KONCERT 

Veselje nad glasbo 

Preteklost je bila 
črnobela... 

vendar samo na starih foto
grafijah. In tudi na teh življenje 
lahko zaživi v vsej svoji barvi
tosti. Zato smo se v Muzej
skem društvu Vrhnika odlo
čili za zbiranje starih fotogra
fij o Vrhniki in vas pozivamo 
k sodelovanju. Od vas ne pri
čakujemo, da boste fotografije 
odstopili, ampak da nam jih 
dovolite preslikati. 

Kako bo potekalo zbiranje? 
Pod tem besedilom objav

ljamo vabilo za vse vas ki 
imate doma fotografije. Z njim 
nam boste sporočili nekaj os
novnih podatkov o fotografijah 
in svojo pripravljenost, da so
delujete. Na osnovi teh infor
macij se bomo dogovorili za 
zmenek, kjer bomo z vašo po
močjo zapisali podatke o njih 
in jih preslikali. 

Kakšne fotografije? 
Kaj vse je lahko zanimivo na 

starih fotografijah se na kratko 
ne da povedati. Navajamo le 
nekaj tem, ki jim bo gotovo 
vsak od vas lahko kakšno do

dal: arhitektura (značilne 
stavbe, ki jih danes nI več ali 
so spremenjene), prazniki (dr
žavni in verski), običaji, stare 
obrti, industrija, izletništvo, pla
ninci, taborniki, naravne zna
menitosti, društva, stare go
stilne, trgovine, lov, ribolov, 
tehnika (stari avtomobili, mo
torji, stroji), pevski zbori, ceste, 
veselice, tekmovanja, šport, 
ugledne osebnosti, glasbeno 
življenje, šole in še mnogo več. 

Čemu bo služila zbirka? 
Naš prvi cilj je dokumentirati 

fotografije, jih razvrstiti po po
sameznih področjih in tako 
urediti arhiv. 

Arhiv bo v javni lasti in iz 
njega bodo lahko črpala vsa 
društva, organizacije in posa
mezniki (ob obletnicah, za štu
dijske namene, za publicistiko 
itd.). 

Izbor najboj zanimivih foto
grafij bomo izdali kot knjižico, 
ki naj bi čimbolj pestro poka
zala, kakšno je bilo življenje 
nekoč na Vrhniki. 

Muzejsko društvo Vrhnika 
Dr. Peter Habič, predsednik 

Vsakič, ko se leto prevesi, 
nas vrhniški pevci in glasbeniki 
razveselijo. Pripravijo koncert, 
na katerem nam pokažejo naj
boljše, kar znajo in zmorejo. In 
tega ni malo. Nič čudnega, da 
je zanimanje za to prireditev 
vedno večje. Tolikšno, da so 
letos pripravili kar dva kon
certa in sta bila oba razpro
dana. 

Tokratni Novoletni koncert je 
bil - pravzaprav sta bila - v so
boto, 9. januarja, v Veliki dvo
rani Cankarjevega doma na 
Vrhniki; popoldanski ob 17. in 
večerni ob 20. uri. Čeprav smo 
na pričakovanje novega leta 
do tedaj že malce pozabili, nas 
je nanj spomnil domiselno in 
še vedno praznično okrašen 
oder, na katerem so se najprej 
zbrali pevci. 

V prvem delu sta namreč 
nastopila Ženski pevski zbor 
»Concinite« in Moški pevski 
zbor »Liko«. Pod vodstvom 
zborovodij Darinke Fabiani in 
Mitja Drašlerja sta zapela 
v glavnem narodne, in sicer: 
koroške narodne Ribice po 
murji pvavajo in Stoji gartelc 
zagrajen v priredbi. O. Deva, 
Vuštnejša ja n i . . . v priredbi M. 
Tomca ter narodne Dekle 
v vrtu (priredil J . Leskovar), 
Prišel ljubi je pod okno (priredil 
K. Boštjančič), Po cesti gre 
(priredil U. Vrabec) in Skrjan-
ček poje (priredil M. Hubad), 
pa tudi Adamičevo Pomladan
sko. Solist je bil Janez Lenar
čič. 

Po tem, pevskem delu ve
čera je povezovalka Slavi Ko
šir, ki nas je z izbranimi bese
dami vodila skozi prijetni ve
čer, vse povabila v preddverje 
na kozarček. Medtem so se na 
nastop pripravili še člani Ko
mornega orkestra Vrhnika, ki 
so se pridružili pevcem. Sku
paj so nas popeljali skozi pro

gram, ki so ga sestavljala na
slednja dela: J . Strauss - An-
nen (arr. T. Habe), M. Sepe 
- Pogled z gradu, J . Strauss 
- Pripovedke iz Dunajskega 
gozda, H. Mancini - Moon ri-
ver (arr. M. Fabiani), J . Offen-
bach - Barcarolla, E. Lecuona 
- Andalucia in B. Smetana 
- Zbor iz opere Prodana neve
sta. Solistka na klavirju je bila 
Tanja Plut, pri citrah pa gost 
z Gorenjskega, Tomaž Plahut-
nik. Vse je seveda vodil iz
vrstni Marko Fabiani, ki je sku

paj z orkestrom in zborom po
žel toliko navdušenega 
aplavza, da se je moral kar 
nekajkrat vrniti na oder. Tako 
smo lahko slišali še nekaj z bo
gatega repertoarja vrhniških 
glasbenikov. 

Upamo, da nam ne bo treba 
čakati vse leto, preden jih 
bomo lahko spet videli in slišali 
skupaj. Ob odzivu tokratne pu
blike so lahko prepričani, da 
tudi na koncertih med letom 
dvorana ne bo ostala prazna. 

DARINKA K O D E R M A N 

NASTOP MOJCE OBLAK IN 
ALENKE NAVERŠNIK 
V GONARSU 

V nedeljo, 20. 12. 1992, je 
bil v Gonarsu, v nizu predbo-
žičnih in prednovoletnih doga
janj, organiziran tradicionalni 
koncert šole klavirja, ki jo že 
osem let vodi prof. Maria Cri
stina Stradolini. Na tem kon
certu se najprej predstavijo 
učenci klavirja, v drugem delu 
pa nastopijo gostje. To so 
vedno glasbeniki, ki imajo že 
nekaj več glasbenih izkušenj in 
so zato mladim lahko dober 
vzor. 

Na letošnjem koncertu je na
stopilo deset učencev v staro
sti od šest do dvajset let. 
Glede na sposobnosti in glas
beno znanje so zaigrali 
skladbe različnih zahtevnost-
nih stopenj, torej vse od L. 
Fletcerja, F. Beyerja pa do W. 
A. Mozarta, F. Schuberta, J . S. 
B a c h a . . . 

V drugem delu sta Mojca 
O B L A K in Alenka NAVERŠ
NIK navdušili poslušalce 
s skladbami J . S. Bacha, W. A. 

Poznala je Cankarja 
Gospa VIDA HRIBAR-JE-

R A J se je rodila 4. maja 1902 
kot prvi otrok violinista Karla 
Jeraja in pesnice Vide Jeraj. 
Otroštvo je preživela na Du
naju, kjer so dom njenih star
šev obiskovali znameniti Slo
venci, med njimi dr. Ivan Prija-

ŽELIM SODELOVATI 

Ime in priimek: 
Naslov: tel.: 
Okvirno število fotografij 
Iz obdobja od leta do leta 
Prijavnico pošljite na naslov: Muzejsko društvo Vrhnika, Tržaška 25, 
61360 Vrhnika ali jo tam oddate. 

telj, Matej Hubad in Ivan Can
kar. Po prvi svetovni vojni se je 
družina Jerajevih vrnila v Ljub
ljano, kjer je Vida končala štu
dij violine na glasbenem kon-
servatoriju, nato pa se je kot 
mlada violinistka izpopolnje
vala v Parizu. Njeno prvo služ
beno mesto je bilo v Celju. 
Leta 1929 se je poročila z dr. 
Mirkom Hribarjem, ki ga je bila 
spoznala v Parizu, in s katerim 
sta poslej živela v Ljubljani. 

Gospa Vida Jerajeva je ena 
redkih oseb, ki se še spomi
njajo Ivana Cankarja. O svojih 
prijetnih spominih govori tudi 
v knjigi Večerna sonata s pod
naslovom Spomini z Dunaja, 
Pariza in Ljubljane 
1902-1933, ki jo je letos izdala 
v zbirki Sledi založbe Mladin
ska knjiga. 
Vido Jeraj Hribar so v akciji 
revije Jana izbrali za Slo
venko leta, prav zaradi njene 
knjige. (D. K.) 

Mozarta in B. Bartoka ter po
želi velik aplavz. 

Na koncu se je g. Di Bert, 
predsednik bibliotekarskega 
društva, ki je bilo tudi organiza
tor tega koncerta, zahvalil 
vsem, ki so pomagali pri iz
vedbi in opozoril obiskovalce 
še na druge prireditve v pred-
novoletnem času v Gonarsu. 
Sledil je kratek govor župana 
g. Doriga, ki se je posebej zah
valil za obisk in nastop glasbe
nic z Vrhnike (čemur je po
novno sledil bučen aplavz) in 
vsem zaželel vesel božič ter 
srečno in mirno novo leto 
1993. 

V spomin na ta koncert je 
vsak nastopajoči prejel 
skromno darilce, večer pa se 
je končal s prigrizkom in v pri
jetnem kramljanju. 

E. M. 

Mali oglas 

Barvni televizor Schaub-Lo-
renc, ekran 51 cm, star 10 let, 
ugodno prodam. 

Telefon 754-885 (po 14. uri) 

Prodam novo, še zapaki
rano »štilarco«, tip 043 (dol
žina meča 42cm) in večjo koli
čino video kaset z odličnimi 
posnetki. Cene po dogovoru, 
informacije po telefonu 753-
010. 

Lastniki oljnih gorilnikov C T C , 
pozorl 
Na vašo željo vam vgradimo 
v 10' zračno loputo. Prihranek 
olja do 15%. 

Informacije po tel. 753-006 

V najem vzamem sobo ali sta
novanje na Vrhniki ali njeni 
okolici. Cena po dogovoru. Po
nudbe pod šifro »Stanovanje 
93! na uredništvo Našega ča
sopisa. 

Najditelja očal na novem delu 
pokopališča prosim, da se 
oglasi po telefonu na 755-683 
ali jih odda upravitelju pokopa
lišča g. Kuharju. 

Vnaprej hvala! 

Kje so telefoni? 
Krajani zunaj Vrhnike se 

sprašujemo, kdaj boste začeli 
s telefonijo? Po Vrhniki ste že 
napeljali, kaj pa druge vasi? 
Po vaseh so telefonske oma
rice, v katerih so še prosta me
sta. Vprašujemo vas, kdaj se 
boste nas usmilili? Imamo ob
čutek, da so boljši občani pri
šli do telefona, drugi smo pa 
nepomembni. 

V zadnji številki Našega ča
sopisa so naši župani voščili 
novo leto samo krajanom Vrh
nike, drugi smo pa »številke-
bllke«. 

Lep pozdravi 

Program nekaterih kulturnih 
prireditev: 
februar: - Koncert Pihalnega orkestra Cerknica 

- »Bil je škrjanec«, E. Kishon, gledališka predstava 
marec: - »Prihajajo glumači«, komedija, predstava Ama
terskega gledališča »Vrba« - Vrbje pri Žalcu 

- Predstavitev udeležencev Gledališke in lutkovne šole 
(GILŠ), ki poteka v okviru Zveze kulturnih organizacij Slo
venije v Ljubljani 

- Razstava fotografij Mira Potočnika o Ljubljanici 

Terminski plan izobraževalnih 
tečajev zveze kulturnih organizacij 

Slovenije za leto 1993 
Februar 
Seminarji 
Lik Keramika (nadaljevalni tečaji) 
Gil Gledališka in lutkovna šola 

Tematski seminar - praktični del 

Lj., vikendi 

Fol Seminar za razvoj plesnosti 

Začetni seminar za vodje FS 

Lj., vikendi 

Gla 

Lit 

Fil 

Seminar Moje življenje 
Seminar za dirigente pih. ork. 
Seminar za zbor. mlad. PZ 
Za mlada srca, za mlada grla 
Kreativna delavnica 

Filmska delavnica 
Animacijska delavnica 

Marec 
Seminarji 
Lik Keramika (začetni tečaj) 

Kompozicija - tečaj 
Gil Gledališka in lutkovna šola 
Fol Začetni sem. za vodje FS 

Glasbena delavnica 
Seminar Moje življenje 

Gla Semin. za dirig. pih. ork. 
Seminar za Orffovo dej. 
Slovenska zborov, glasba I. 

Lit Kreativna delavnica 

Prevajalska delavnica 

Ple Plesna delavnica 
Fil Filmska delavnica 

Animacijska delavnica 

Seminar za pedagoge 
Podrobnejše informacije lahko dobite na zvezi kulturnih or
ganizacij Vrhnika vsak delovnik od 8. do 15. ure, tel. 753-648. 

Mb., vikend (6., 
7.) 
Lj., vikenda 13. 
14. 
štajerska, 27. 
Lj., vikendi 

Lj., 12. do 14. 
Lj., 2-krat na 
mesec 
Lj., deset dni 
Lj., enkrat na 
teden 

6., 7., 13. do 14., 
26., 21. 
Lj., vikendi 
Lj., vikendi 
Lj., vikenda 13., 
14. 
Lj., vikend 13. 
Štajerska, 27. 
Lj., vikendi 
Lj-
Lj., 19. do 20. 
Lj., 2-krat na 
mesec 
Lj., 2-krat na 
mesec 
Lj., vikend 
Lj., 10 dni 
Lj., 1-krat na 
teden 
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Nov most v Retovju 
V začetku leta 1992 smo iz

med črnih in nevarnih točk 
imenovali ter fotografirali tudi 
dotrajani most v Retovju. Mar
sikateri sprehajalec je moral 
kar dobro paziti, da si ob pre
hodu Ljubljanice ni zvil noge ali 
celo padel vanjo. Most je bil 
precej poškodovan; pač, načel 
ga je zob časa. 

Na večkratne prošnje KS 
Verd je občinska vlada naro
čila projekt za izdelavo novega 

mostu, ki je bil predviden že 
v srednjeročnem občinskem 
planu 1986-1990. V projekt se 
je vključilo tudi spomeniško 
varstvo s pogojem, da bo nov 
most lesen in ravno tak kot 
prvoten. Samo gradnjo mostu 
je prevzelo cerkniško grad
beno podjetje Gradišče, pro
jekt in nadzor pa je izvajal PRI-
MIS z Vrhnike. Celotno vred
nost investicije, ki je bila 
1.126.000 tolarjev, pa je po
ravnala občina iz občinskega 

proračuna. Nov most je dolg 
25m, širok 1,5m, postavljen 
na istem mestu kot prvotni, na 
betonskih nosilcih ter z leseno 
hrastovo konstrukcijo. 

Uradno je bil predan krajevni 
skupnosti Verd v začetku de
cembra 1992. Tako bo priljub
ljena pešpot med Mirkami in 
Verdom bolj zanesljiva in 
varna. 

Svet krajevne skupnosti 
Verd pa se zahvaljuje vsem 
izvajalcem, tistim, ki so porav
nali stroške in projektantom za 
vso pomoč pri gradnji nove pri
dobitve, mostu v Retovju. 

S. S. 

Cankarjev »Klanec 
siromakov« v novi preobleki 

Dolgoletne želje prebivalcev 
Cankarjevega klanca na Vrh
niki so se uresničile, saj je do
bil popolnoma novo preobleko 
- asfalt. Zahvala gre predvsem 
občinski vladi, ki je sprejela 
sklep o ureditvi klanca do Can

karjeve rojstne hiše. Obnova 
klanca je bila v načrtu občin
skega proračuna, iz katerega 
so financirali tudi izdelavo pro
jekta. Dela je izvajalo cerkni
ško gradbeno podjetje. Tako 
so nanovo asfaltirali 67m ce

stišča, obnovljena je bila kana
lizacija, vodovod in vsi vodo
vodni priključki do posameznih 
hiš. Popolnoma nova pa je 
javna razsvetljava in kabelska 
mreža za PTT priključke. 
.Sama gradnja se je precej za
vlekla ter tudi podražila, ker so 
bile delovne razmere zelo 
težke, saj s stroji ni bilo mo
goče vse narediti. Tudi glede 
na samo pogodbo o delu je 
asfaltiranega več cestišča (iz 
48m na 67m). Tako lahko 
ugotovimo, da so vsa dela fi
nancirali iz občinskega prora
čuna, obnovo kanalizacije in 
vodovoda pa so plačali iz sred
stev amortizacije Komunal
nega podjetja. Sami krajani 
Cankarjevega klanca pri finan
ciranju niso sodelovali in so 
lahko popolnoma zadovoljni 
z novo pridobitvijo. Obnoviti bo 
treba še zgornji del klanca, za 
kar pa se bodo morali združiti 
in finančno sofinancirati obno
vitvena dela, če bodo želeli, da 
bo prispevala tudi družba. 

Vsi prebivalci »Cankarje
vega klanca« se zavedajo, kaj 
so dobili z ureditvijo klanca in 
popolne finančne pomoči ob
čine. Zato se zahvaljujejo 
vsem, ki so karkoli pomagali 
pri uresničitvi dolgoletne želje 
asfaltiranja klanca, še po
sebna zahvala pa velja razu
mevanju vrhniške vlade, da je 
uresničila projekt obnove 
»Cankarjevega klanca«, saj bo 
koristil tudi vsem obiskoval
cem Cankarjeve rojstne hiše. 

BOŽIČNO-NOVOLETNE PRIREDITVE 

Osamljeni prodajalci 
Čeprav smo že skoraj me

sec dni v letu 1993, pa nam 
misli in slike pričarajo čas bo
žiča in novega leta. Otroci so 
se veselili predvsem daril 
dedka Mraza, ki so ga organi
zirale nekatere delovne orga
nizacije. Seveda so to storile 
samo tiste, ki so si z dohod
kom to lahko privoščile ter tako 
razveselile otroke svojih delav
cev. 

Nekatere otroke so obdaro
vali kar vsi trije: Miklavž, Boži
ček in dedek Mraz in so tako 
dobili darila tako da že sami 
niso vedeli, kdo v »resnici« po
meni več. Ne glede na to pa so 
prišli na račun le otroci, ki so 
dobili darila, vendar zopet le 
tistih podjetij, ki so to finančno 
zmogla. 

V Cankarjevem domu je de
dek Mraz obiskoval najmlajše. 
Zanimive so bile velike oči 
otrok, ki so gledale dedka 
Mraza, mu zapeli kakšno pe
smico ter obljubili večjo prid
nost v letu 1993. Sama slika 
dedka Mraza in otroka to zgo
vorno dokazuje. Nekoliko »sta
rejši« Vrhničani pa naj bi nekaj 
denarja pustili na vsakoletnem 
božično-novoletnem sejmu, ki 
se je nadaljeval kar od Mi
klavža naprej. Vendar pa so 
bili prodajalci precej osamljeni 
pri prodaji svojih izdelkov. Ali 
je to posledica padca življenj
skega standarda ali pa naveli
čanost za take prireditve? Po
trebne bodo res temeljite 
ocene, ali je še smotrna orga
nizacija takih sejmov ali pa jih 
je treba postaviti v višji kako
vostni razred z novimi organi
zacijskimi načini. V razmislek 
vsem prlpravljalcem in organi
zatorjem raznih podobnih pri
reditev: »Ali ne bi bilo pametno 
izkoristiti Staro cesto z vsemi 
trgovinami in gostinskimi lokali 
za namene sejmov in nena
zadnje tudi turistične ponudbe 
Vrhnike?« 

S. S. 

PREJELI SMO 

Luč še sanjamo 
Sem občan ulice Vas. Vse je 

lepo in prav, ulica je urejena, 
a nekaj manjka. Kje je razsvet
ljava? Obljube, so to naše 
same sanje, občina samo ob
ljublja, kdaj bo to resnica. Pro
sim za odgovor. 

Še nekaj bi dodal, ni nič po
sebnega, a to ni takšen stro
šek, zato bom tudi to opisal. 
Pri odseku, pri hiši družine ZO
B E C in FLANDROVI po do

mače, je odtok za vodo. Na
mesto da voda odteka v cevi, 
odteka naravnost v brezno. 
Ker je brezno precej globoko, 
verjetno ta voda s ceste precej 
onesnažuje tudi podzemne 
vode. Zato bi bilo treba dno 
odtoka zacementirati s plastjo 
betona. To je vse. Najlepše se 
vam zahvaljujem za vaš po
s luh . . . 

Hvala! 

Vrhničani na poslavi ob 
obletnici dražgoške bitke 

V nedeljo, 10. 1. 1993, je 
bila v Dražgošah tradicionalna 
proslava ob enainpetdesetlet-
nici znane dražgoške bitke, ki 
je pomenila velik dogodek 
v zgodovini slovenskega na
roda. Ob tej priložnosti je pote
kala tradicionalna prireditev 
»Po stezah partizanske Jelo
vice«, ki je letos pritegnila ve
liko pohodnikov, rekreativcev 
in ljubiteljev narave. Ti so se iz 
različnih smeri peš napotili na 
prireditveni prostor pred spo
menik padlim partizanom, ki so 
se udeležili bitke za vasico 

Dražgoše, katero je nato oku
pator do tal požgal. 

Proslave ob spomeniku se 
je udeležila tudi delegacija 
z Vrhnike. Organizator je bil 
občinski odbor zveze častni
kov in podčastnikov z Vrhnike, 
ki je skupaj z oddelkom za 
obrambo poskrbel za avto
busni izlet v vasico Dražgoše. 
V delegaciji so bili tudi pred
stavniki vrhniških borcev in 
starešin iz 530. učnega centra. 

Lep sončen dan je pred spo
menik pritegnil veliko ljudi, in 
sicer tako pohodnikov kot ti

stih, ki jim dražgoška bitka po
meni velik zgodovinski dogo
dek za slovenski narod. 

Slavnostni govornik je bil 
predsednik države Milan Ku
čan, ki je med drugim tudi po
udaril, da je bitka za Dražgoše 
pred enainpetdesetimi leti in 
nadaljnje bitke Slovencev, 
med njimi tudi zadnja v pred
lanski vojni, pomenila za Slo
venijo in Slovence veliko. Ve
liko smo hoteli in tudi zmagali, 
čeprav je svet menil, da ho
čemo nemogoče, a smo to tudi 
zmogli složni in enotni. 

Vrhniški udeleženci pro
slave pa so enotno izrazili že
ljo, da bi se vsako leto v še 
večjem številu udeležili same 
prireditve, tudi s pohodom in 
udeležbo v drugih aktivnostih. 

S. S. 
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Osmošolci se 
zahvaljujejo 

PETOŠOLCI V KRANJSKI GORI 

Pet smučarskih dni 

Hotel Alpina, kjer so prebivali učenci in udeleženci zimske 
šole v naravi; 

Ob polni mizi, pa so hitro pozabili na utrujenost od dopol
danskega smučanja; 

Ustanovljeno društvo 
»Raskovec« 

Minile so novoletne počit
nice, ki so bile brez snega, kar 
nekoliko puste za vse učence 
in dijake. Le učenci petih ra
zredov osnovne šole Ivana 
Cankarja so počitnice preživ
ljali v pričakovanju in upanju, 
da se bodo udeležili zimske 
šole v naravi. Čeprav res ni 
bilo veliko snega, so se organi
zatorji šole v naravi odločili, da 
jo bodo organizirali v Kranjski 
gori, kjer je bilo na smučiščih 
še kar dovolj snega z a celotni 
program »zimske šole v na
ravi«. 

Tako so učenci in voditelji 
smučanja preživeli pet delov
nih dni v Kranjski gori, in sicer 
od 11. 1. do 15. 1. 1993. Sta
novali so v hotelu Alpina, ki je 
v organizaciji sistema K O M 
P A S . Zimske šole v naravi se 
je udeležilo 135 učencev in 14 
voditeljev smučanja in razred
nikov. Doma je ostalo 33 učen
cev, za katere je bil pripravljen 
poseben program aktivnosti. 

Po besedah vodje šole v na
ravi Vinka Bizjaka je bila ude
ležba 8 0 % in je ena večjih 
udeležb od vseh zimskih šol 
do sedaj, ko je bilo povprečje 
okoli 66%. Doma so namreč 
ostali le tisti učenci, ki nimajo 
veselja do smučanja. 

Na upravi šole so se zave
dali denarnih težav marsika
tere družine, zato so ponudili 
obročno odplačevanje (3 
obroki) ter možnost izposoja
nja kompletne smučarske 
opreme. Pripravili so 51 kom
pletov opreme za Izposojo 
učencem. 

Precej časa so porabili za 
zbiranje in odločitev najbolj
šega ponudnika za bivanje 
v Kranjski gori. Izbrali so hotel 
Alpina z najbolj ugodnimi po
goji ter obenem dobili še pre
cej popusta pri dnevnih kartah 
za prevoz na žičnicah. Tako so 
starši prispevali 8.900,00 tolar
jev, kar je zadostovalo za ho
telske storitve in žičnico, preo
stala sredstva pa je dala ob
čina; za strokovni kader in za 
prevoz v Kranjsko goro. Lepo 
vreme, ki je bilo predvsem 
ugodno za smučanje, je omo
gočilo zimski šoli v naravi mak
simalni izkoristek za učenje 
smučanja, saj so na »dilcah« 
prebili 30 ur. 

Že prvi dan so vse učence 
testirali in jih glede na znanje 
razdelili v skupine, ki so nato 
delovale pod vodstvom smu
čarskih voditeljev. Prva dva 
dneva so se smučali v Kranjski 
gori, na smučišču takoj za ho
telom. Preostale tri dni pa so 
se vozili s »SKI-BUSOM« 
v Podkoren. 

Ti učenci so bili nazadnje na 
snegu v mali šoli, vmes pa 
skoraj ni bilo snega. Tako so 
bili nekateri skoraj začetniki 
smučanja. Po oceni je bilo 
6 0 % otrok skoraj čistih začet
nikov ali pa so bili sploh prvič 
na snegu. Vendar pa so se 
drugi dan že vsi peljali z žič
nico ter se kar dobro naučili 
smučarskih veščin. 

šest učencev pravih smu
čarjev, ki so že redno trenirali 
pri smučarskem klubu Vrhnika, 
pa so se s svojim trenerjem in 

z dovoljenjem staršev vozili 
trenirat v bližnjo Avstrijo, kjer 
so imeli sezonsko karto za žič
nice. Ves preostali program pa 
je bil enak kot za druge 
učence. 

Poleg programa smučanja 
so se udeležili tudi dveh preda
vanj; prvega o alpinizmu. 
Vzpon na 8.201 m visok C H O -
O Y O , brez kisika; predaval je 
znani alpinist Matija Urh iz 
Medvod, ter o turnem smuča
nju in nevarnostih v gorah, ki 
pa sta ga pripravila Vrhničana 
Jani Rozmane in Matjaž Pri-
stavec. 

Z veliko smeha in zabave so 
pred kranjskogorskimi hoteli 
postavljali IGLUJE, tako da so 
domačini že mislili, da so jih 
obiskali Eskimi. Predzadnji 
dan so v hotelu priredili ples, 
kjer je igrala živa muzika. Ne
kaj prostega časa je ostalo za 
pisanje razglednic ter telefoni
ranje domov. Ves preostali čas 
pa je bil res pestro In program
sko zapolnjen tako, da so več
krat kar popadali v postelje in 
se zjutraj zopet spočiti in čili 
lotili smučanja. 

Zanimal nas je tudi delovni 
urnik, s katerim nas je seznanil 
vodja šole; 

- ob 7. uri vstajanje; 
- ob 7.30 zajtrk, nato po

spravljanje in priprava opreme 
za smučanje; 

- ob 9. do 12. ure smučanje 
po skupinah; 

- kosilo od 12.30 do 13. 
ure; 

- nato zopet smučanje od 
13. do 15. ure; 

- ob 16.30 malica; 
- ob 17. uri popoldanske 

aktivnosti; 
- večerja je bila ob 19. url; 
- od 19.30 do 21. ure razne 

družabne igre in zabava; 
- ob 21.30 pa obvezno spa

nje. 

Vodja zimske šole v naravi 
nam je še povedal, da je hotel
sko osebje pokazalo izredno 
razumevanje in voljo, saj so 
ugodili vsaki možni želji in 
prošnji. Sami otroci pa so se 
izkazali z lepim obnašanjem in 
pridnostjo, tako da praktično ni 
bilo nobenih problemov. Zato 
so se dogovorili, da bi bilo 
možno dolgoročno obojestran
sko sodelovanje. Zato ni od
več, če povzamemo geslo: 
»Najboljša šola zapustila naj
boljši hotel!« 

Da pa je bilo vse res, lahko 
z zagotovostjo potrdimo, saj 
smo en dan preživeli z njimi ter 
doživeli vso razigranost, delov-
nost in veselost udeležencev 
zimske šole v naravi. Zato so 
tudi vtisi nekaterih učencev 
zelo zanimivi: 

»Najbolj mi je všeč telefon 
v sobi, saj lahko hitro pokličem 
domov ali pa prijatelja v so
sedno sobo.« 

»Sobo nam pospravlja so
barica, saj še doma ni tako.« 

»Hrana je kar preveč dobra, 
da se bom še zredila.« 

»Dolgčas ml ni, saj nimam 
časa misliti na domače.« 

»Prvič sem na smučkah in 
sem se že prvi dan peljala 
z žičnico.« 

Tudi razredniki in voditelji so 
bili zadovoljni, saj z učenci 
skoraj niso imeli problemov, 
kolikor pa jih je bilo, so jih 
sproti reševali. 

Vinko Bizjak, vodja zimske 
šole v naravi, pa se je v svojem 
in v imenu razrednikov ter vo
diteljem smučanja na koncu 
zahvalil vsem staršem, ki so 
v tako velikem številu zaupali 
otroke zimski šoli v naravi, 
nato občini za sofinanciranje 
šole ter osebju hotela Alpina in 
žičničarjem v Kranjski gori za 
dobro in zgledno sodelovanje. 

S. S. 

Pripravljalni odbor je povabil 
na ustanovni zbor društva RA
S K O V E C več kot štirideset pri
jateljev petja in pritrkovanja, ki 
je v bistvu oblika zelo poslu
šane instrumentalne glasbe na 
Slovenskem. Ustanovitvenega 
zbora, ki je bil 16. 11.1992, pri 
Stržinarju, se je udeležilo sko
raj petdeset udeležencev 
z Vrhnike, iz Ligojne, Verda, in 
Stare Vrhnike. Vse navzoče je 
pozdravil g. Jože Drenik, pred
sednik pripravljalnega odbora. 

Navzoče je seznanil s smerni
cami delovanja društva in ok
virnim načrtom za leto 1993. 
Večji skupni nastop naj bi bil 

Kupim garsonjero 
ali jo vzamem 
v najem, po 

možnosti v stari 
hiši ali bloku na 

Vrhniki. 

Ponudbe pošljite v ured
ništvo Našega časopisa. 

konec maja na Sv. Trojici, kjer 
bo najprej tekmovanje pritrko-
valcev Notranjske, nato pa bo 
v cerkvi nastop okteta Rasko
vec. Za mlajše prltrkovalce bi 
po možnosti nabavili manjše 
zvonove za učenje. Po poz-

Sai center iz Ljubljane 

Dnevi pred božično-novolet-
nimi počitnicami so navadno 
že praznični. Povsod občutimo 
posebno vzdušje: svetle lučke, 
zelene smrečice, pisani okra
ski pa lepe želje, stiski rok... 

Vodstvo naše šole je dovo
lilo, da smo osmošolci organi
zirali praznično popoldne za 
vse učence, lahko pa so prišli 
tudi starši. Pripravili smo bogat 
srečelov, šaljivo pošto, glasbo 
po željah, slaščice, pijačo in 
seveda - ples! Lepo smo se 
imeli! Vsi smo bili zadovoljni. 

Hvaležni smo vsem, ki so 
nam kakorkoli pomagali. Pose
bej pa bi se radi zahvalili vsem 
tistim, ki so prispevali najrazlič
nejše predmete za naš bogat 
srečelov. 

To so: trgovine B R E Z A , DO-
GET, M E R C A T O R IZBIRA, 
JANIT, JURČEK, K O C K A , 
»M«, STIK, ŽITO; gostišča 
DANTE, G O D E C ; Pizzerija 
ČEBELA in Pekarna PIŠKO
TEK; Sadje in zelenjava S Y -
L A J : tovarni LIKO VRATA, F E -
NOLIT; Podjetje E L L E S ; frizer
ski saloni DARINKA, J U L K A , 
SAŠA; Servis fotokopirnih in 
števnih strojev CIRIL M O L E K . 
In ne nazadnje - naša zahvala 
tudi vsem delavcem naše šole! 

V S E M ŽELIMO USPEŠNO 
LETO 1993! 

Učenci 8. a. in 8. b. razreda 
OŠ dr. Ivana Korošca Borov

nica 

dravnem govoru in veseli raz
pravi so konstituirali odbor, na 
čelu katerega je g. Jože Dre
nik. Navzoči so z glasovanjem 
odbor soglasno potrdili, pred 
tem pa svoje članstvo potrdili 
s podpisom. s. K. 

Nasmejani obrazi učencev, saj so se po dolgih sušnih letih 
zopet veliko »nadllcall«; 

Pred smučanjem je bila potrebna preobutev iz copat v »pan-
cerje« 

organizira v P E T E K , 26. F E B R U A R J A , ob 16. uri 

hojo po žerjavici 
Vsi , ki jih to zanima, naj pridejo v Niževec pri Borovnici. 
Z a otroke do 15. leta bo ogled brezplačen, drugi bodo 
prispevali 2.000,00 SIT. 

ZA D O D A T N E INFORMACIJE L A H K O POKLIČETE V TO
REK, S R E D O ALI ČETRTEK M E D 8. IN 11. U R O NA 
ŠTEVILKO: 314-710. 

MERCATOR TRGOAVTO V KOOPERACIJI 
Z METALOTRGOM 
želi zaposliti prodajalca - mehanika v novi 
trgovini na Vrhniki. 
Zaželene so izkušnje iz avtomatske stroke - tovorni pro
gram. Ker bo trgovina odprta sredi februarja, pohitite s pri
javo. Oddajte jo po pošti na naslov: Mercator Trgoavto, 
Cankarjev trg 6, Vrhnika. 
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Nas glas naj seže do vas 
O dejavnostih naših sta

novalcev naj bi danes tekla 
beseda. Zaradi obilice pri
spevkov pa smo se zbali, da 
utegnejo na uredništvu za
radi pomanjkanja prostora 
spet kakšnega izpustiti. Zato 
smo se odločili, da bomo 
prispevke po tematskih 
sklopih razdelili še na pri
hodnje številke Našega ča
sopisa. Tokrat boste poleg 
kronike lahko prebrali, kaj 
so stanovalci povedali 
o svojem pevskem udejstvo-
vanju. 

Kronika za 
december 92 in 
januar 93 

5.12. nas je obiskal Miklavž 
s parkeljnom in angeli 
v spremstvu župana in pred
stavnikov S K D . 

8. 12. obisk Borovničanov. 
Prišli so: od Društva upokojen
cev, borovniški župnik, dolgo
letni borovniški zdravnik dr. 
Petrovčič, pa seveda pevke. 
Postregle so svoje sokrajane 
s pecivom. 

9. 12. obisk Karitasa Loške 
doline. G. župnik je ob tej priliki 
zapel znamenit napev iz opere 
Nabucco ter povedal nekaj šal 
in domislic. Bil je kar zabaven. 

22. 12. so nam »Palčki« iz 
krščanskega vrtca zapeli nekaj 
božičnih pesmi in odplesali ne
kaj prisrčnih plesov. 

23.12. so prišli predstavniki 
Društva upokojencev Vrhnika 
obdarit svoje člane. 

28.12. so prišli predstavniki 
ZZB Vrhnika in obdarili člane. 

30. 12. popoldne je bila no
voletna zabava s srečelovom 
in kvizom. Obiskal nas je tudi 
dedek Mraz. Pozabiti pa ne 
smemo dobrot iz naše kuhinje, 
pa imenitnega harmonikarja 
Janeza Kogovška. Za pripravo 
vsega tega na novoletni zabavi 
je bilo potrebnih kar precej 
pridnih rok. Bile so to usluž
benke Doma, ki so priskočile 
na pomoč. Povabili smo tudi 
nekaj dobrih znancev, žal pa 
se je vabilu odzvala le ga. So
nja Vilfan, naša vodička. 

Novo leto so nekateri stano
valci dočakali v dnevnih pro
storih ob TV, nekateri v svojih 
sobah, večina pa kar v svojih 
posteljah. 

V zadnjem tednu minulega 
leta smo obiskali borce, ki 
preživljajo svojo jesen življe
nja v Domu upokojencev na 
Vrhniki. Vseh 39 smo obda
rili s skromnim darilom. Ka
tarini Hančič iz Logatca smo 
poklonili še šopek svežega 
cvetja, ker je v letu 1992 
praznovala 100 let rojstva. 

Vsi, ki se lahko gibljejo, so 
se zbrali v dnevnem pro-

11.1. nam je novinar Adolf 
Pušnik pripravil imenitno pre
davanje o položaju in bližnji 
prihodnosti Slovenije. 

19. 1. praznovanje rojstnih 
dni, kot je že v navadi vsake tri 
mesece. 

Nasvidenje prihodnjič! 
Vera 

»Škrjanček poje, 
žvrgoli...« 

Naš pevski zbor od 
začetkov pa do 
danes 

Leta 1980 smo pri nas 
v Domu upokojencev ustano
vili svoj pevski zbor, ki smo mu 
kasneje dali ime »Zarja«. 
Sprva nas ni bilo več kot pet. 
To so bili Franc Doljšak iz Bo
rovnice, Jožefa Pakiževa iz 
Cerknice, Andrej Llkovič iz 
Verda in midva z mojim sedaj 
že pokojnim možem Alojzem 
Menart. Pravzaprav sem od 
vseh začetnikov ostala sama. 
Seveda so se pozneje pridru
ževali še drugi novi člani. Se
daj nas v glavnem deluje kakih 
15 članov. Vsak ponedeljek 
imamo pevske vaje. Ne po
jemo samo tukaj v Domu, pač 
pa nas povabijo še kam dru
gam: v Logatec, kjer smo bili 
že večkrat; tudi v Borovnico 
smo bili že večkrat povabljeni; 
pa v Cerknico. Kje vse smo že 
bili pa sem že malo pozabila, 
ko je že toliko let. Seveda pa 
pridejo k nam tudi pevci iz Bo
rovnice, Vrhnike, Ljubljane, 
Cerknice, Logatca, pa tudi 
pevke iz Kočevja so nas že 
večkrat obiskale, pa invalidi, 
pa upokojenci še od drugod. 
Z njimi pojemo še mi. Preteklo 
leto so prišli k nam prepevat še 
študentje bogoslovci. Veči
noma prepevamo lepe na
rodne pesmi. Na vsake tri me
sece priredimo še praznovanje 
rojstnih dni, kjer tudi pojemo. 
Vsako jesen priredimo še pi
knik, kjer ne manjka ne godbe, 
ne petja. Seveda nas počastijo 
še naše kuharice s svojimi pri-
boljški. Obiskal nas je tudi Mi
klavž s svojimi angeli in park
ljem. (Miklavž nas je tudi obda
ril z manjšimi darili, a si lahko 
mislite, da predno pride do 
nas, mu že vsega primanjkuje. 

»turu v prvem nadstropju. 
V imenu občinske organiza
cije ZB NOB Vrhnika jih je 
pozdravil tovariš Adolf Mala-
vašič. V pozdravnem nago
voru je omenil, da je bil prvi 
del doma zgrajen leta 1975 
in ob svečani otvoritvi po
svečen žrtvam v NOB na No
tranjskem. Ob koncu nago
vora je vsem zaželel prijetno 
praznovanje novega leta, de
lavcem doma pa obilo 

Vidimo pa vseeno radi, če nas 
obišče). Potem pride še dedek 
Mraz, ki nas s svojimi darili in 
šalami vedno razveseli. Pripra
vimo še silvestrovanje, kjer ne 
manjka godbe in petja, pa sre-
čelov in kviz. Seveda je takrat 
tudi šal dovolj, saj kar tekmu
jemo med seboj. Preteklo leto 
nas je počastil z obiskom še g. 
Lojze Peterle, pa prejšnji žu
pan g. Kvaternik, pa sedanji 
župan g. Tomšič in še drugi 
gospodje, pridružila se je še 
gospa Julka Fortuna s svojimi 
čipkami in pesmimi. Leta 1989 
je prišel k nam od »Radia« g. 
Časi, on je takrat za »Prizmo 
optimizma« posnel zraven 
pevcev še, kako sva se z mo
jim pokojnim možem ženila. 
Seveda je treba, da se tak star 
»panj« vname, marsikaj žrtvo
vati. Poleg ljubezni, zvijače, 
priliznjenostl, dober prigrizek, 
o tem pa raje kdaj drugič, če 
ne mi bo za prihodnjič zmanj
kalo gradiva. 

Tako nas spremlja petje čez 
celo leto. 

Že večkrat smo se menili, da 
bi rabili enega moškega pevo-
vodjo, lahko bi bil upokojenec. 
Sedaj nas večkrat spremlja 
Anica Buh, ki pa je zelo zapo
slena s svojo službo in dru
žino. Pri zboru nam pa pri
manjkuje tudi moških glasov. 
Če se nam kdo pridruži, bo 
zelo dobrodošel! 

Marjana Menart 

Nekaj pevcev pa 
je o svojem 
sodelovanju pri 
zboru povedalo: 

Pri pevskem zboru »Zarja« 
sodelujem približno sedem let. 

Že kmalu po nastopu službe 
so me povabili k sodelovanju. 
Malo igram na harmoniko 
(spremljam jih le na basih). 
Upam, da so zadovoljni z mojo 
spremljavo, ker malo popestri 
program. Manjka nam le mo
ških pevcev. 

Vseeno pa, ko se nas zbere 
dvajset ali več, jo kar dobro 
»urežemo«. 

Ker rada pojem, mi sodelo
vanje z njimi veliko pomeni. Ko 
gledam njihove vesele obraze 
in oči, je tudi meni lepo. 

uspeha pri skrbi za varo
vance. 

Po nagovoru in razdelitvi 
daril smo prijetno pokram-
Ijali. Tudi pesmi ni manjkalo. 

Vse, ki ne morejo hoditi, 
pa smo obiskali v njihovih 
sobah. 

Ob slovesu smo vsem za
želeli, da se ob letu spet sre
čamo. 

0 0 ZB NOB 
Vrhnika 

Želim si, da bi še dolgo peli 
skupaj. 

Negovalka Anica Buh 

K pevcem prihajam zato, 
ker mi je petje zelo všeč. Ko 
sem prišel v Dom 18. julija 
1991, me je Milena Lipovac 
posedla za mizo, da sem petje 
poslušal. Zdaj pa tudi jaz po
jem. Nastopili smo s Prešer
novo »Zdravljico« na otvoritvi 
razstave. Takrat je prišel tudi 
Kvaternik, ki je iz Loške doline 
doma, tako kot jaz. Vencelj 
Pavčič, tudi iz Loške doline je 
pa poznal pevski zbor »Zarja« 
v Ameriki, kjer je živel. Kadar 
pridejo kakšni pevci, sem prav 
zadovoljen. 

Vinko Baraga 

K pevcem hodim, ker rada 
pojem in sem rada v družbi. 

Kati Rupnik 

K petju rada hodim, ker sem 
po duši muzikant. Še pred 
vojno sem pri tamburaših v Bi
stri igrala bisernico, brač in 

Pralnica 
Posebno pomemben dejav

nik v našem domu je pralnica. 
Tukaj peremo in likamo 
osebno perilo naših stanoval
cev, pa tudi skupno domsko 
perilo, posteljnino, brisače itn. 
ter uniforme za uslužbence. 
Vse delamo strojno. Imamo 
več pralnih strojev: dva štiride-
setkilogramska in tri petnajstki-
logramske, poleg teh pa 
imamo še dva mala gospodinj
ska stroja, kjer peremo boljše 
perilo. Perilo sušimo v sušilnih 
strojih. To so trije desetkilo-
gramski sušilni stroji. Tudi li
kalni stroj imamo. Na njem li
kamo rjuhe, prte, serviete, 
spodnje perilo in delovne 
obleke. Drugo likamo z ročnim 
likalnikom. 

Potek pranja je takle: ko ne
govalke pripeljejo umazano 
perilo, ga presortiramo (perilo 
za kuhanje posebej, barvasto 
posebej, svetlejše barve sku
paj, temnejše skupaj). Ko nalo
žimo perilo v stroj, nastavimo 
program in ga vklopimo. Ena 
operacija traja približno dve 
uri. Tako v osmih urah lahko 
na en stroj operemo štirikrat. 
Seveda pa mora potekati vse 
tekoče. Po končanem pranju 
perilo damo v sušilne stroje, 
kjer se suši nekako pol ure. Se 
nekoliko vlažnega peljemo li-

bugarijo. Igrati ne morem več, 
lahko pa pojem. Nekoč mi je 
znani pevec povedal, da po
jem tenor. Včasih se zdi, da 
vsi pojemo isti glas, čeprav bi 
moral eden peti naprej, eden 
čez... Ampak, če nekdo rad 
poje, mu oprostim, če kdaj 
malo »zafuša«. 

Pepca Ogrin 

Rad pojem s starimi ljudmi 
zdaj, ko sem tudi sam star. 
Petje me spominja na čase, ko 
sem pel pri pevskem društvu, 
v cerkvi in podoknice dekle
tom na vasi. Tudi po hišah 
smo hodili peti za godove, pa 
smo zaslužili Štefan vina. 
Upam, da mi bo zdravje do
puščalo, da bom še dolgo pel. 

Štefan Trnovec 

Pri pevcih se mi dopade. Ko 
se zberemo, smo kot na gle
dališkem odru. Izbrani operni 
pevci veselo zapojo melo
dično pesem ob spremljavi 
harmonike gospe Ani. Naj oz
nanim še tole: 

karicam, kjer ga na likalnem 
stroju zlikajo in še do konca 
posušijo. To zložimo na vo
zičke. Negovalke vse to odpe
ljejo na oddelek. Tako delamo 
s skupnim perilom. 

Z osebnim perilom pa je to 
nekoliko drugače. Vsak oskr
bovanec, ko pride v naš dom, 
dobi svojo številko in s to šte
vilko označi svoje perilo. 
V pralnici imamo posebne po
lice, na katere so nalepljene 
številke oskrbovancev. Me 
moramo po končanem pranju 
in likanju pogledati, kakšna 
številka je na perilu in vsak kos 
perila položiti na ustrezno šte
vilko. Ker pa je pri nas 220 
oskrbovancev in vsak ima po 

V okviru servisnih dejavnosti 
naj omenimo snažilke, ki de
lajo v dveh izmenah vse dni 
v tednu. 

Za hišnika Matica stanovalci 
pravijo, da »se na vse 
spozna«, saj poleg vzdrževal
nih del poskrbi tudi za vsa 
drobna popravila, ki jih v tako 
veliki hiši ni malo. 

Ekonom Elo pa poleg za na
bavo najde čas tudi, da odpelje 
stanovalce na razstavo ali 
krajši obisk. 

VRHNIŠKI SLAVOSPEV 

Preljubi sveti Lenart. 
Kako si ti lep! 
Imaš majhno faro, 
pa dosti deklet. 
Pa nikoli več 
ne grem iz Vrhnike preč. 

Prijateljski pozdrav slavčkom! 
Vr-hni-čan-ka 

Fani in Janko, ki petje rada 
poslušata, pojeta pa ne, pevce 
pohvalite, čeprav včasih 
kakšen tudi »zafuša«. Najraje 
poslušata znane domače 
pesmi. Fani pravi, da v mislih 
poje z njimi. 

V prihodnji šte
vilki pa boste izve
deli kaj več o na
šem glasilu 
»Utrinki«, o bralni 
uri in še o čem. 

več kosov perila, se nam vča
sih tudi kaj zameša in potem je 
tudi malo hude krvi. 

Poseben problem je volnena 
garderoba. Vsi vemo, da dobi
vamo v pranje zelo umazano 
perilo. Volna pa se mora prati 
zelo nežno. Z nežnim pranjem 
ne odstraniš bioloških made
žev, z močnejšim pranjem pa 
uničiš volno. Zato bi prosila 
vse svojce, naj svojim dragim, 
ki živijo v našem domu, prina
šajo garderobo iz čimbolj pral
nega materiala. Me se trudimo 
za čimboljšo kakovost in čim
bolj tekoče delo, vendar se 
nam vedno ne posreči. Včasih 
so pa tudi stanovalci nestrpni 
in bi radi že drugi dan dobili 
(vse) perilo nazaj. Vendar se 
pri tolikšnem številu ljudi to ne 
da storiti. Dobiti pa bi morali 
vsaj v enem tednu vse nazaj. 
Če se to ne zgodi, potem se je 
res nekaj zapletlo ali pa perilo 
čaka na šiviljo. Šiva ena od 
peric, ki je tudi šivilja. V službi 
nas je šest delavk. Pet nas 
dela po osem ur, ena pa štiri 
ure. Se veliko bi lahko pove
dala o pralnici, a naj bo zaen
krat dovolj. 

Vodja pralnice 
ROZI M E R L A K 

Ce boste zavili v tajništvo, 
vas bo sprejela naša tajnica 
Stanka, ki poleg tajniškega 
dela vsako leto natipka tudi 
hišni časopis. 

Tako, malo ste nas že spoz
nali. Treba je še reči, da v hiši, 
kot je naša, kljub vsej raznoli
kosti poklicev prav vsak zah
teva tudi določeno mero zrelo
sti, poznavanja posebnosti 
starostnega obdobja in spošto
vanja do starejših. 

Obiskali smo Dom upokojencev 

»Nas glas naj seže do vas« 
je stalni kotiček, v Našem časopisu, ki ga pri

pravljajo delavci in stanovalci »DOMA UPOKO
JENCEV«. V prejšnji številki časopisa so bile 
predstavljene posamezne službe oziroma de
lovne enote, ki delujejo in skrbijo za dobro po
čutje vseh stanovalcev v domu. Za dve dejavno
sti pa je zmanjkalo prostora, zato to popravljamo 
v tej številki. 

Servisne dejavnosti 
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Pogled na Kostanjevico z mostu čez avtocesto pri Logu 

Rešimo Kostanjevico pri 
Bevkah! 

Na južnem delu Ljubljan
skega barja blizu Bevk pri Vrh
niki leži z mogočnimi temnoze-
leniml jelkami poraščen osa-
melec Kostanjevica, ki v svojih 
nedrjih sramežljivo skriva ža
lostne ostanke tisočletja nasta
jajočega visokega barja. Le 
kdo ve, da je to eden zadnjih 
ostankov večjih barij v južni 
Evropi, kjer so v še ne tako 
daljnji preteklosti uspevale 
dandanes že delno ali popol
noma izumrle, redke rastlinske 
in živalske vrste. Če pobr
skamo po različni literaturi, 
bomo spoznali endemično bar
jansko želvo sklednico (Emys 
orbicularis), pisano smrdoka-
vro (Upupa epops L.), velikega 
kljunača (Scolopax rusticola 
L.); Od rastlin pa bodo pozor
nost pritegnile: okroglolista ro
sika (Drosera rotundifolia), 
srednja rosika (Drosera inter
media), močvirska kačunka 
(Calla palustris) itn. Podoba 
tega kraja se hitro spreminja in 
le vprašanje časa je, kdaj bodo 
mnoge izmed njih živele le 
v sliki in besedi. In tudi sicer jih 
ne iščite po barju, saj jih boste 
mnogo lažje odkrili v raznih bo
taničnih priročnikih. Medtem, 
ko ekološka zavest trka na 
vsakega posameznika, mirno 
dopuščamo, da praktično 
v naši neposredni bližini umira 
še zadnji ekosistem, ki je spo
soben ohraniti take posebno
sti. V svoji zaverovanosti 
v možnost neslutenega eko
nomskega razvoja, tudi 
v škodo Barja, so ljudje nekoč 
v srce Kostanjevice izkopali 
kanal, iz katerega ta edinstveni 
naravni park že desetletja kr
vavi. Z odtekanjem vode iz 
tega dela visokega barja se 
rastne razmere hitro spremi
njajo, kar seveda vpliva tudi na 
zamenjavo fitocenoze. Novim, 
zlasti drevesnim vrstam se 
umikajo prejšnje, za Barje zna
čilne vrste. Tako boste name
sto šotnega mahu (Sphangus), 
vitkega munca (Eriophorum 
gracile) in velike trobelike (Ci-
cuta virosa) že čez nekaj let 
naleteli na gozd jelše (Alnus 
glutinosa), breze (Betula pu-
bescens), zdravilne krhlike 
(Rhamnus frangula) in, ne se 
čuditi, smreke (Picea abies). 
Gozdna združba torej, ki sodi 
vse prej kam drugam kot na 
barje. 

Podoba, ki jo Kostanjevica 
nudi danes, kaže, da je ta 
edinstveni zaklad (zlasti po na
stanku in legi) že dolga deset
letja pozabljen in zaničevan. 
Eni bi ga najraje kar najhitreje 
spremenili v gospodarsko kori
sten smrekov gozd, spet drugi 
bi iz njega napravili vaško 
smetišče, tretji, to je Romi (Ci
gani), pa bi z nabiranjem zdra
vilne krhlike edini nekaj iztržili. 
Vse možnosti je mogoče pre

veriti na kraju samem, saj niti 
ena ni pustila tega kraja nepri
zadetega. Zadnji so mu dali 
celo nekaj turističnega nav
diha. Tam so še sledovi njiho
vega zadnjega kampiranja, ob 
jelkah je še naslonjen polom
ljen avtomobilski sedež, ki 
zgovorno priča o pomenu tega 
kraja za romskega kralja. 
O drugih sledovih in dokazih 
romske, in ne samo romske, 
civilizacije raje ne bi zgubljal 
besed. Samo po sebi pa se 
vsiljuje zanimivo vprašanje: so 
morda Romi poleg Keltov 
edino ljudstvo, ki se zavedajo 
nekega pomena barja? 

Ali je mogoče, da ne mo
remo dojeti pomena barja ta
kega, kot je bil tisočletja; po
raščen s šotnim mahom in ra
zličnimi šaši, zavetišče mno
gim posebnim rastlinam in ži
valim. Njegov največji čar, mo
čvirje ali tudi morost imenovan, 
je današnjemu (ne sodob
nemu) človeku trn v peti. In to 
kljub dejstvu, da so bile o barju 
in tudi o sami Kostanjevici na
pisane že mnoge učene štu
dije. Njihov obupni klic ni dose
gel naših src. Še je čas, da se 
odločimo, dasiravno gre le za 
alternativo: rešiti ali pa stvar 
prepustiti času pozabe. Če se 
odločimo za zadnje, vedimo, 
da ne le z Zemlje, ampak tudi 
iz naše zavesti in kulture izgi
nja zadnji spomenik velikemu 
Ljubljanskemu barju. Ne le 
rastline in živali, tudi tisti pose
ben videz pokrajine, ki je tisoč
letja dajal značilnost krajem in 
ljudem, bo za vedno pozab
ljen. Ostala pa bo rana, bole
čina, ostal bo greh, kajti mrtvo 
truplo bo še dolgo, dolgo opo
zarjalo na zločin, ki je bil stor
jen nad njim. Duh barja se bo 
vračal, saj kot pravi nemški fi
lozof iz 19. stol. Schelling, na
rava ni nič drugega kot vidni 
duh in duh je le še nevidna 
narava. In človek, ta skozi na
ravo nastajajoča inteligenca, 
mora vedeti, kaj mu je storiti, 
da ohrani vez med preteklostjo 
in prihodnostjo. Vmes je seda
njost, ki zahteva konkretne 
predloge in prizadevanje za 
njihovo uresničitev. Čeprav je 
bilo barje v preteklosti res tudi 
marsikdaj leglo zla, bolezni in 
megle (tako Valvasor v »Voj
vodini Kranjski«), ne smemo 
dovoliti, da se pred našimi 
očmi potopi še zadnja Noetova 
barka z zadnjimi primerki zani
mive barjanske flore in favne. 

Izhajajoč iz vseh teh spoz
nanj me že dalj časa prežema 
želja, da bi bilo vendarle treba 
še enkrat poskušati rešiti, kar 
se še rešiti da. Bojim se, da bo 
to ali je to zadnji poskus. Prav 
zato se ga lotevam na mogoče 
nekoliko drugačen način. Po
skušam vplivati na vse tiste or
ganizacijske, materialne in du

hovne dejavnike, ki kakorkoli 
lahko pomagajo uresničiti za
misel o ohranitvi Kostanjevice. 
Rešitev mora zadovoljiti eko
nomski interes lastnikov parcel 
na celotni lokaciji, nekaj mora 
ponuditi tudi drugim krajanom 
Bevk, seveda pa mora biti do
sežen naravovarstveni vidik, ki 
ga zastopa Odbor za zaščito 
Barja in ustrezna pozitivna za 
konodaja. Predvideno je, da 
bo občinska skupščina Vrh
nike sprejela zakon o zaščiti 
Barja že v prihodnjem letu 
1993. Ohranitev Barja v taki ali 
drugačni obliki bo in je torej 
tako moralna kot zakonska 
nujnost. Zadevala bo torej le 
kakovost, stopnjo rešitve. Vse 
to bomo dosegli le po spora
zumni poti, pri čemer bodo 
lastniki zemljišč najodločilnejši 
dejavnik. Prav oni lahko s tem 
največ pridobijo, pa tudi zgu
bijo. Reševanje mora potekati 
tako, da bo kar najmanj boleče 
tako za ljudi kot naravo. 

Pričakovati je torej močan 
interes različnih dejavnikov, da 
tik pred zdajci vendarle nekaj 
storimo. V primeru intenzivira
nja in stopnjevanja postopkov 
ohranjanja tega biotopa pa je 
mogoče, da bi nastajale ne
strokovne rešitve aH celo ne
sporazumi. Pametno bi bilo 
»prehiteti« zakonodajo v tem, 
da bi vsi prizadeti našli skupni 
jezik glede zakona in hkrati 
skozenj uresničevali naravo
varstveni vidik z določenim 
ekonomskim motivom. Prepri
čan sem, da vsi ti posegi ter
jajo tudi dobršno mero podjet
niške iznajdljivosti, kateri pa je 
današnji čas naklonjen. Brez 
profitnega motiva pa trajnejše 
rešitve ne bomo dosegli. To 
pomeni, da bo treba redke in 
zanimive lastnosti Kostanje
vice znati vnovčiti oziroma jih 
zaščititi tako, da bo od njih na 
koncu tudi nekaj ekonomske 
koristi. 

Glede na že poudarjeno 
izredno ugodno lego Kostanje
vice, saj leži ob glavni cesti 
Ljubljana-Vrhnika, sem prepri
čan, da jo je mogoče dobro 
izrabiti tudi v turistične na
mene. Povsem stvarna se mi 
zdi zamisel o svojevrstni turi
stični ponudbi za glavno mesto 
in tudi okoliška periferna me
sta, ki štejejo skupaj več kot 
300.000 ljudi. Treba jo bo le 
domiselno vključiti v celoten 
program obiska Bistre in Can
karjeve Vrhnike. O taki možno
sti Kostanjevice sem pisno ob
vestil Turistično društvo Vrh
nika in upam, da bo našlo ra
zloge za njeno uvrstitev v pro
gram aktivnosti za prihodnje 
leto. 

Uspešna revitalizacija (ob
nova) Kostanjevice v smislu 
nekakšnega rezervata, azila 
ali zatočišča redkih endemič-

nih barjanskih rastlin in celo 
živali bi nedvomno pritegnila 
tudi dobršen del šolske in štu
dirajoče mladine. Prav ti bi 
lahko nedvomno veliko prispe
vali tako k sami obnovi kot 
pozneje k vzdrževanju in znan
stvenem preučevanju ostan
kov flore in favne. Že letos pri
pravljajo raziskovalno nalogo 
na Srednji šoli za strojništvo 
v Ljubljani z naslovom katere 
namen je raziskati tako soci
ološke kot ekološke vidike ob
novitve te lokacije. Materialno 
je nalogo podprl Mestni sekre
tariat za izobraževanje, razi
skovalno dejavnost, kulturo in 
šport v Ljubljani. Kot taka bi 
lahko Kostanjevica postala se
stavni del Botaničnega vrta 
v Ljubljani in tudi na tak način 
dobivala vsaj nekaj finančne 
moči. 

O takem pogledu na Kosta
njevico sem seznanil tudi ne
katere krajane Bevk in tudi 
predsednika krajevne skupno
sti in povedati moram, da 
nihče ni bil pesimist. Odločiti 
se bo treba torej čimprej. 
Samo v pravočasni, hitri akciji 
si bomo uspeli pridobiti po
trebno »strateško« prednost, 
ki jo za poznejši uspeh nujno 
potrebujemo. Sodelovati bo 
treba z vsemi prizadetimi, 
vključiti tudi Lovsko družino 
Vrhnika in seveda vse uprav-
Ijalce s prostorom. Sreča je 
tudi v tem, da za začetni, a po
memben premik ne potrebu
jemo velikih finančnih sred
stev. Zaprtje odvodnega ka-

Ponovna oživitev visokega 
barja v Kostanjevici 

Vsak človek se ob besedi »BARJE« prav gotovo spomni na prostor, 
kjer so velike količine vode in najrazličnejši rastlinski in živalski ende-
miti. Žal pa to sedaj ni več res, saj človek zaradi svoje malomarnosti in 
»požrešnosti« uničuje naravo z zasajanjem najrazličnejših rastlinskih 
vrst. 

Prav take in podobne stvari se dogajajo na visokem barju v Kosta
njevici pri Bevkah, kjer lastniki teh ozemelj zasajajo smreke in po
dobne neprimerne vrste, ki ne sodijo na barje. V barju očitno vidijo 
korist v štetju kubičnih metrov lesa. Druga huda rana tega visokega 
barja je prav gotovo odtekanje vode iz prostora, kjer bi morala biti, in to 
ponovno zaradi lastnikov teh ozemelj, ki so vse pripravili za odtok vode 
iz barja, mi pa vemo, da je barje znano prav po veliki količini vode, ki jo 
vsebuje. 

Na osnovi teh in še mnogih drugirl podatkov se je pri g. Mohoriču 
porodila misel, da bi barju morali vrniti pristnost in s koliščarskimi 
naselbinami, ki bi spominjale na čase, ko so živeli koliščarji na našem 
ozemlju. Zato bi nenazadnje privabili mnoge domače in pa tudi tuje 
turiste. Da pa pri tem ne vztraja sam, je pokazalo tudi to, da so nekateri 
že namenili nekaj denarja za ohranitev barja in povečanje turizma na 
Vrhniki. 

Edina ovira, ki se postavlja ob tem vprašanju, pa so lastniki tega 
ozemlja, med katerimi nekateri vztrajajo pri svojem mišljenju in ne 
pomislijo, kakšna pridobitev bi to bila tako v ekološkem kot tudi 
v turističnem pogledu. Zato pozivamo vse lastnike teh ozemelj, naj 
temeljito premislijo o prihodnosti visokega barja v Kostanjevici pri 
Bevkah. 

ROBERT PREBIL 

nala bi bila prednostna naloga, 
o kateri bi se morali čimprej 
sporazumeti in to bi bil že velik 
korak naprej. S tem bi naravi 
pomagali in omogočili napraviti 
lastne korake k vzpostavljanju 
prvotnega ravnovesja na tem 
delu visokega barja. Hkrati bi 
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Obvestilo lastnikom parcel na 
»Malem placu« na Kostanjevici pri 
Bevkah 

V prednovoletnih, povsem 
neobveznih pogovorih o smi
selnosti in potrebnosti obnovi
tve visokega barja na »Malem 
placu«, je večina lastnikov par
cel pokazala izredno visoko 
stopnjo dialoga in občutka za 
ohranitev te naravne dediš
čine. Izkazalo se je, da tudi 
v današnjih ljudeh še živi mo
čan spomin na podobo krajine 
ob in na kateri so doraščali. Še 
več, pripravljeni so konkretno 
pomagati pri ohranitvi podobe 
kraja in mu vrniti nekdanji vi
dez. 

Prav to mi vliva upanje v ne 
preveč oteženo uveljavljanje 
načel in obveznosti Zakona 
o varstvu naravne in kulturne 
dediščine, ki od lastnikov pri
čakuje tako ravnanje s prosto
rom, ki ni v nasprotju z narav
nimi zakonitostmi. Tako se 
glede »Malega plača« ponu
jajo vsaj tri pravne rešitve: 

1) dosedanji lastniki osta

nejo to še naprej, so pa dolžni 
povrniti prvotno stanje in 
upravljati s prostorom v skladu 
s pozitivno zakonodajo; 

2) dosedanji lastniki obdr
žijo lastništvo, so pa upravi
čeni do vsakoletne povrnitve 
škode, nastale zaradi nemož-
nosti spremembe namembno
sti zemljišča ali povrnitve ne-
posredno nastale škode zaradi 
vračanja prostora v prvobitno 
stanje; 

3) dosedanji lastniki svojo 
parcelo odprodajo. 

Prav o tej problematiki se 
želim pogovoriti z vsakim last
nikom posebej in po možnosti 
podpisati tudi nekakšen pred
hodni sporazum, na osnovi ka
terega bi lahko začeli z najnuj
nejšimi deli že to pomlad. Sebi 
in lastnikom želim veliko sreče 
pri tem. Vidimo se torej že prve 
dni februarja (seveda letos). 
Upam v uspeh. 

prof. Ljubomir Mohorič 

se začela akcija za vnašanje 
že izginulih rastlinskih in žival
skih vrst, spremljanje njiho
vega prilagajanja in dopolnje
vanje ukrepov. 

Tudi majhno koliščarsko na
selje ob novonastalem barju 
ne bi bila utopija, pa čeprav bi 
delovalo le kot spomenik Kel
tom, zadnjemu ljudstvu, ki je 
še častilo barja in iz njih črpalo 
motive za svoje mite in totem
ska božanstva. 

LJUBOMIR MOHORIČ 

Vrhnika 
prečuden 
kraj 

Že kar nekaj časa traja med 
mladimi in tudi malce starej
šimi na Vrhniki nekam čuden 
odnos. Nihče pa se očitno ne 
vpraša, zakaj. Tisti, ki pa se že 
vprašajo in najdejo odgovor, 
pa si ne upajo priznati resnice. 

Da, po naši občini že kar 
nekaj let straši prava mafija. 
S tem smo že zdavnaj prišli 
v Evropo. Toda zaplesti se 
s takimi ljudmi ni prav nič pri
jetno. Posledice so vedno 
očitne - vijolične lise okoli oči, 
polomljena rebra, grabljasti 
zobje... Dragi občani: pobr
skajte po vašem spominu in 
videli boste, da je res čedalje 
huje! Klop pri Grabeljškovem 
spomeniku je postala zbira
lišče pijancev, ki sredi belega 
dne praznijo poln zaboj piva, 
v Jernejevem kotu se postavlja 
s svojimi pestmi fant, ki bi že 
zdavnaj moral biti v rokah poli
cije, preden stopiš v avtobus, 
moraš očitno plačati vozov
nico - ta pa stane en krepak 
udarec. Oprostite, to zadnje 
»leti« predvsem na eno osebo, 
ki pa že dobro ve, zakaj se 
mora skrivati za Mrakovo 
šolo... In diskoteke, ki bi mo
rale biti raj za tiste, ki se ho
čejo nanoreti tako, da do one
moglosti plešejo, so postale 
raj za »travco« in alkohol, ki 
mnogokrat sploh ne konča 
tam. za kamor je namenjen, 
ampak kar na tleh. In navse
zadnje še pokanje s petar
dami in nemalokrat tudi s čim 
drugim... Kot bi bilo vsak dan 
novo leto. Prestrašeni psi te
kajo naokoli in oblajajo vsa
kega, ki jim pride nasproti. 
Celo pred cerkvami, kjer bi res 
lahko bila tišina, je en sam 
kaos. Ubogi ljudje, ki se po 
duševno zadoščenje zatekajo 
v cerkev, še tam nimajo miru. 

To je le nekaj utrinkov 
s sprehoda po Vrhniki, ki pa se 
ponavljajo vsak dan. Saj bi se 
človek še podpisal, ampak 
plačilo verjetno ne bi bil denar, 
ampak čisto po barbarsko: 
batina(e). 

Periskop 
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Ribiške družine Vrhnika 

DO KDAJ ŠE VRHNIŠKO SMETIŠČE NA TOJNICAH? 

Kam bi deli smeti 
V septembrski številki Na

šega časopisa smo precej vr
stic namenili problematiki odla
ganja odpadkov na Vrhniki in 
seznanjanju z lokacijo nove 
sanitarne deponije na podlagi 
strokovnih analiz. 

Oddelek za družbenoeko
nomski razvoj in planiranje je 
konec oktobra pripravil javno 
tribuno o možnosti nove depo
nije na opuščenih glinokopih 
bivše opekarne. 

Javna tribuna je bila prva 
javna razprava o možnosti 
nove deponije na Vrhniki, ka
tere so se udeležili predvsem 
vsi zainteresirani: od zelenih 
z Vrhnike, ribičev, lovcev, 
predstavnika krajevne skupno
sti Verd in strokovnih delavcev 
s področja komunalne infra
strukture občine Vrhnika. 

Projekt lokacije sanitarne 
deponije - GLINOKOPI je po
jasnil predstavnik S M E L T A 
(Ljubljana). Ti so namreč pri
pravili kompleten tehnološki in 
ekološki projekt. O problemih 
sedanje deponije na TOJNI
C A H pa je spregovoril direktor 
Komunalnega podjetja Stojan 
Jakin. 

V zelo zanimivi in ostri raz
pravi pa smo lahko ugotovili, 
da vse navedene strokovne 
podlage in razlage prisotnih 
niso prepričale o možnosti za 
ureditev deponije na opušče
nih glinokopih. Vse preveč je 
bilo nerazjasnjenih ekoloških 
vprašanj: o varovanju samega 
Barja, zaščiti podtalnice in 
s tem same Ljubljanice ter dru
gih potokov, zaščiti redkih bar
janskih rastlin in živali ter 
o ureditvi same okolice z vso 
infrastrukturo. O vseh teh pro
blemih je spregovorila večina 
prisotnih. Na nekatera vpraša
nja so dobili odgovore. Ne 
glede na vso problematiko pa 
je vprašanje deponije ostalo 
odprto. 

Po strokovni strani je loka
cija GLINOKOPI najmanj 
slaba izbira od vseh drugih pe
tih predvidenih lokacij (v Pod-
lipski dolini dve lokaciji, v Bev-
kah in Blatni Brezovici), vendar 
pa za marsikaterega nespre
jemljiva. Zato je tudi občina 
Vrhnika, predvsem oddelek za 
družbenoekonomski razvoj in 
planiranje pričel še dodatno 
iskati novo odlagališče odpad
kov za celotno občino Vrhnika. 
Javna tribuna je bila le del ak
tivnosti in ena izmed razprav 
o novi deponiji. 

Zavedati pa se moramo, da 
čas hitro beži. Stara deponija 
na Tojnicah se prehitro polni, 
saj je že delno zasuta in se 
celo zvišuje, kar bo zadosto
valo približno še za eno leto 
izkoriščanja te deponije. Ob 
zaprtju deponije na Tojnicah 
bo Vrhnika naenkrat ostala 
brez svojega odlagališča. 

Zato je potrebno skupno re
ševanje problematike ter po

moč vseh zainteresiranih: raz
nih društev in družin, krajevnih 
skupnosti, posameznih stro
kovnjakov, da bi čimprej prido
bili novo odlagališče odpadkov 
v zadovoljstvo vseh. Prav go
tovo bodo potrebne še raz
prave in razne tribune s stro
kovnimi ocenami in predlogi, 

vendar se je bati, da nas bo 
čas prehitel. Svojih odpadkov 
z lastnega dvorišča pa ne 
bomo mogli zavreči na sose
dovo dvorišče, ki je lahko še 
bolj zanemarjeno. Včasih mo
ramo zaupati tudi strokovnja
kom, čeprav na račun lastnih 
interesov. S. S. 

Sporočamo vam, da smo 
dokumentacijo, ki ste nam jo 
poslali, preučili in ugotovili, da 
je lokacija za novo odlagališče 
odpadkov na glinokopih za nas 
popolnoma nesprejemljiva. 
Naše odklonilno stališče pa 
utemeljujemo z naslednjim: 

I. Glinokopi so utesnjeni 
v gosto naseljenih krajih 
Verda, Vrhnike in Sinje Gorice. 
Glinokope pa utesnjujeta in 
obkrožata še reki Ljubljanica in 
Ljubija. Poleg tega so glino
kopi umetne vodne površine, 
ki se morajo obravnavati in za
nje veljajo določila »Zakona 
o vodah.« 

II. Glinokopi, sedaj ribniki, 
so z vidika turistične in rekre
ativne dejavnosti za Vrhniko 
neprecenljive vrednote, saj ta
kih površin ni daleč naokoli. 
Povezujemo jih lahko tudi z bli
žino Ljubljane. 

III. S poribljavanjem in na
ravnim naseljevanjem redkih 
ptic in živali so postali ribniki 
del naravne in kulturne dediš
čine in so z okolico neprecen
ljivi krajinski park, ki ga mora 
Občina Vrhnika kot takega tudi 
razglasiti. 

Da bi bolje razumeli naša 
odklonilna stališča, bomo v na
daljevanju skušali vsako od 
navedenih treh stališč podrob
neje pojasniti. 

1/1. Z ureditvijo odlagališča 
na glinokopih, je v naslednjih 

Zaradi nepravilnega parkiranja promet ogroža tudi kolesarje in pešce. 

KOMUNALNI NADZOR 

Bo treba s silo 
Služba komunalnega nad

zora je po enoletnem delova
nju na področju nadzora nad 
izvajanjem določil občinskih 
odlokov s področja urejanja in 
varstva okolja, javnega reda in 
miru, ravnanja s plodno zem
ljo, ravnanja z odpadki, trž
nega reda, javnih poti in drugih 
prometnih površin, zaščite 
vodnih virov, označevanja 
cest, ulic, trgov, naselij in 
zgradb, prometnih, nepromet
nih znakov in reklamnih napi
sov, pokopališkega reda in 
zimske službe zbrala rezultate. 

Delo je bilo v tem obdobju 
predvsem usmerjeno na sez
nanjanje občanov, podjetij in 
drugih organizacij s pravilnim 
načinom ravnanja, opozarjanju 
ob ugotovitvi možnosti nedo
pustnega ravnanja in zahtevo 
za odpravo posledic nedopust
nega ravnanja v določenem 
roku. V tem smislu je bilo po
sameznim podjetjem ter orga
nizacijam izdano 20 odločb za 
odpravo posledic nedopust
nega ravnanja, 138 pisnih opo
zoril in prek 300 ustnih navodil 
in opozoril. 

Delo komunalnega nadzor
nika je bilo na ta način s strani 
občanov sprejeto z razumeva
njem in je bil v zgoraj navede
nih posredovanjih dosežen ve
lik učinek. Toda na nekaterih 
področjih je kršitev še vedno 
veliko in ni dosežen viden na

predek in to je predvsem parki
ranje na nedovoljenih mestih 
(Stara cesta, Jelovškova ce
sta), parkiranje po zelenicah, 
igriščih in drugih javnih površi
nah, ki niso temu namenjene, 
kjer opozorila niso dala prav
nih rezultatov, zato bo v bo
doče potrebno poseči tudi po 
denarnih kaznih, ki jih predvi
devajo občinski odloki na ome
njenih področjih. Tako je na 
primer mandatna kazen za 
prekršek nedovoljenega parki
ranja 2000 SIT, kar v današ
njih časih ni majhna vsota, 
toda, če želimo napredek tudi 
na tem področju, moramo ob 
vseh vljudnostnih opozorilih iz
koristiti še zadnjo, tisto naj
manj priljubljeno in nezaželeno 
možnost. Zato vozniki parki
rajte na mestih, ki so za to 
namenjena in jeze bo manj. 
Tudi plakatiranje na mestih, ki 
za to niso predvidena (dre
vesa, fasada, avtobusne po
staje), neočiščen pločnik pred 
hišo ali lokalom, pranje avto
mobilov na bregovih vodoto
kov, onesnaženje javnih povr
šin, so področja, ki bodo bolj 
pod drobnogledom, saj so to 
področja, ki dajejo videz kraju 
v katerem živimo. S tem ne 
mislimo, da bomo na takšen 
način prišli v čisto in urejeno 
»Evropo«, vendar želimo do
seči napredek, več reda in ure
jenosti v naši občini. 

To pa bomo dosegli, ko se 
bomo vsi skupaj začeli zave
dati, da si pravzaprav tega že
limo, ne samo zaradi turistov in 
popotnikov, ki bodo hodili po 
našem koncu, temveč in pred
vsem zaradi načina življenja, ki 
ga hočemo živeti. Takrat pa 
bomo že zelo blizu te 
»Evrope«. 

V. R. 

letih onemogočena štiritev na
selij Verd, Vrhnika in Sinja Go
rica v smeri odlagališča. Ne 
glede na tehnologijo bo na od
lagališču še vedno smrdelo. 
Smrad pa se bo z vetrom iz 
različnih smeri širil do naselij. 

Lahko trdimo, da je sedaj 
ribnik poln ribjega življenja in 
da je močno nadomestilo za 
vse druge onesnažene vode 
v občini. 

Vzporedno z našimi prizade
vanji za povečanje ribjega živ-
Ija v ribniku pa je tudi narava 
sama poskrbela za novo življe
nje ob bregovih ribnika. Pričele 
so se naseljevati in gnezditi 
redke vrste ptic. Siva caplja in 
raca mlakarlca so redne stano
valke ribnika. V šikarah okrog 
ribnika pa je našla svoj prostor 
pernata in dlakasta divjad. 
Tako je narava sama s svojo 
dejavnostjo poplačala človeški 
trud in lahko rečemo, da sta 
človek in narava poskrbela za 
nov krajinski park, s katerim se 
na Notranjskem po razsežno
sti lahko kosa le Cerkniško je
zero. 

Vsem tem našim razmišlja
njem in dokazovanjem v prid 
pa govori tudi strokovno mne
nje »Ljubljanskega regional
nega zavoda za varstvo kul
turne in naravne dediščine,« ki 
v svojem strokovnem mnenju 
št. 1257 /82 -PV-ZJ od 14/ 
6-1985 med drugim navaja: 

»Prav tako utemeljuje var
stveni režim za reko Ljublja
nico izrabo glinokopov za re
kreacijske in ribogojne na
mene in odklanja uvedbo de
ponije na tem mestu.« 

Predlagamo vam, da po
novno pregledate, kje bi lahko 
zgradili odlagališče. Menimo, 
da ne bi smeli iskati samo ni
žinskih točk (glinokopi), tem
več prostor, kjer bi bil mogoč 
tudi nadpovršinski nanos. 

Po našem mnenju bi lahko 
upoštevali tudi veliko vrzel po
sega v naravo Kamnoloma 
Verd, kjer bi z ustrezno tehno
logijo in varnostnimi ukrepi re
šili problem odlagališča za na
daljnjih 100 let. Sproti pa bi 
lahko odlagališče pogozdovali 
in tako naravi vrnili prvotno po
dobo. 

Tudi površino bivšega stre
lišča JLA v Razorski dolini bi 
lahko preuredili v odlagališče. 
S pogozdovanjem pa bi depo
nijo prekrili in bi se tako okolica 
v celoti ujela z gozdnimi povr
šinami. 

Nakazali smo vam samo ne
kaj naših zadržkov glede ure
ditve odlagališča odpadkov na 
ribnikih. Predlagali smo vam 
tudi nove možne lokacije. Že
limo, da jih vnaprej ne zavr-
žete. O tem naj se izreče tudi 
neprizadeta strokovna organi
zacija. 

Bližina odlagališča ob reki 
Ljubljanici in Ljubiji predstavlja 
vedno prikrito nevarnost za 
onesnaženje le-teh in uničenje 
vodnega življa v njih. Ob more

bitnih tektonskih ali drugih pre
mikih tal pa bi grozila nevar
nost onesnaženja podtalnice. 

Na odlagališču bo težka in 
obenem zelo draga rešitev od
vajanja meteornih, podtalnih in 
drugih voda z deponije. 

Ni zanemarljivo tudi vpraša
nje visokih voda (poplave) in 
drugih dejavnikov, ki bi vplivali 
na zdravje ljudi, ki prebivajo ob 
Ljubljanici vse tja do Ljubljane 
In še dalje. 

II/2 Menimo, da ribnik 
z okolico, ki v naravnem okolju 
ni več tujek, temveč se je po
polnoma vključil v naravno 
okolje, predstavlja neprecen
ljivo turistično rekreativno 
vrednoto. Da je temu res tako, 
dokazujejo številni Vrhničani in 
ljubitelji narave, ki v poletnem 
času obiskujejo ribnike, se 
v njih hladijo, nekateri pa tudi 
ribarijo. V zimskem času pa 
vse več mladeži izkorišča le
dene površine za zimske 
športne užitke. 

Prepričani smo, da bo v pri
hodnosti ribnik predstavljal 
enega najlepših turističnih ob
jektov za rekreacijo v letnem in 
zimskem času, česar sedaj 
Vrhnika nima. Vse to pa pove
zuje tudi Ljubljanica, ki je re
kreacijsko neizkoriščena. 

NI/3 Z opustitvijo proizvod
nje opeke so se glinokopi na
polnili z vodo tako, da sedaj 
znaša nivo vode od 5 do 10 m. 
V letu 1990 je nasip med glino-
kopoma zaradi pritiska vode 
popustil, zaradi česar sta se 
oba glinokopa združila v veliko 
vodno površino, ki ji sedaj pra
vimo ribniki. 

Že pred petimi leti je naša 
RD v prvotnem ribniku pričela 
intenzivno vlagati vanj krape, 
linje in soma. 

V letu 1990 smo v združeni 
ribnik vložili 15.000 mladic 
krapa, okrog 400 kg krapov, 
težkih 1 do 3 kg, in precej 
odraščenih somov. Ko pa smo 
videli, da voda v ribniku ne 
upada in da je konstantna, 
smo z dodatnimi količinami 
raznih rib vložek v ribnik še 
povečali. 

Vse skozi smo z veseljem 
vlagali, saj smo se veselili izjav 
najbolj odgovorni oseb iz S O 
Vrhnika, da ribniki ostanejo in 
da na njih ne bo odlagališča 
smeti in odpadkov. 

Predlagamo tudi, da si sku
paj z odgovornimi službami in 
strokovnjaki ponovno ogle
damo nekdanje glinokope, ki 
so po letu 1990 po naravni poti 
postali ribniki. 

Prosimo vas tudi, da ste pri 
oceni naših stališč korektni in 
da jih ne jemljete kot čustveni 
izliv ribičev, pač pa in pred
vsem kot dobronamerne pred
loge, da bi na nekdanjih glino
kopih v blagor ljudi obvarovali 
nov nastajajoči krajinski park, 
ki bi v prihodnje skupaj z ribni
kom predstavljal center za 
športno rekreacijske dejavno
sti na Vrhniki. 

Predsednik RD: 
Slavko Česen 

P R E D S E D N I K KOMISIJE 
ZA V A R S T V O O K O L J A 

SREČKO MIHEVC 
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Zlata pravila poštenega 
dela 

Na fotografiji: Lastnica DOGET z bokserjem Maksom. 

Vašim ljubljencem 
bo življenje lepše, 
vam pa prijetnejše! 

To je geslo v decembru odprte trgovine 
na Vrhniki - DOGET - ki je zanimivo pope
strila trgovsko ponudbo v naši občini. Prav
zaprav sploh ne gre za trgovino v običajnem 
pomenu besede, ampak za prostor, kjer 
lahko vaši hišni ljubljenci - psi, mačke, 
ptiči, hrčki, ribice, želve,. . . najdejo vse, kar 
potrebujejo za vsakodnevno prehrano, 
nego in higieno, rekreacijo, celo za šolanje 
ali pa nastope na tekmovanjih in razstavah. 
Trgovinica je prava paša za oči in zanimiv 
izobraževalni kotiček za otroke, ki jo že 
pridno obiskujejo. V njej najdeš kopico 
igrač za pse in mačke, celo copatke in 
dežne plaščke za male pse, čudovite akva
rije, polne raznovrstnih sladkovodnih bitij, 
hrčke in želvice, papige in papagaje razno
vrstnih barv in sposobnosti. Poleg prodaje 
vseh teh živalic pa nudijo tudi posebne sto
ritve za vaše ljubljence. Ne bodo vam odre

kli nasveta o vzreji in prehrani, sestavili 
vašemu psu ali mački jedilnik, vam posre
dovali informacije o prodaji in nakupu živali, 
ki si jo želite. Pomagali vam bodo pri včla-
njenju v kinološko društvo ali pa vašemu 
psu organizirali ustrezno šolanje. Ravno 
v mesecu januarju zbirajo prijave za šolanje 
psov iz vrhniškega območja. Šolanje za
jema življenje psa v urbanem okolju, pri
pravo psa na razstavo ter vaje poslušnosti 
in sledenja. V ta namen vam nudijo tudi 
celovit izbor preparatov, lotionov in poseb
nih povodcev, namenjenih za razstave psov 
in mačk. 

Cene hrane, opreme, pripomočkov pa 
tudi živali skušajo oblikovati kar se da nizko 
in konkurenčno, saj le tako lahko vsem lju
biteljem malih živali olajšajo vzrejo in pre
hrano ljubljencev, v obojestransko zado
voljstvo, seveda. Za vse artikle, ki so tudi 
v grosistični prodaji, so na voljo reklamni 
vzorci in literatura, kakor tudi nasveti za 
uporabo. 

Mislim, da vam obiska v trgovinici ne bo 
žal. Vanjo vabijo tudi vašega ljubljenca in 
prepričana sem, da bo hitro našel kaj za 
svoj okus.. . 

MAJA MAKOVEC 

Raziskovalci na smetišču 
Znana je zgodba o razisko

valcih - nekdanjih učencih OŠ 
Log - Dragomer in blatu, ki 
smo ga raziskovali. Kaj pa ko
nec? Zgodba se verjetno ne bo 
nikoli končala, če nič drugega, 
bo ostal vsaj spomin na to za
nimivo in prijetno, toda poučno 
delo. Seveda pa si bomo na 
poseben način zapomnili izlet 
na Koroško. 

Bilo je 10. decembra letos in 
zjutraj ob 7. uri smo se nekda
nji raziskovalci zbrali pred OŠ 
Log - Dragomer. Vsi? Škoda, 
nekdo manjka. Toda nismo 
imeli časa preveč razmišljati, 
kajti izlet se je začel. Z majh
nim gasilskim avtobusom smo 
se odpravili na nagradni izlet, 
ki ga je financirala Industrija 
usnja Vrhnika. 

Najprej smo jo mahnili proti 
Ljubelju. Vožnja je potekala 
v res prijetnem vzdušju, saj 
smo se stari raziskovalci, men
torica ga. Tonka Žvab in vo-
dička ga. Danica Jazbinšek 
ponovno srečali ,na kupu' oz. 
v avtobusu. Malo pa smo se le 
bali, da ne bomo prilezli čez 
prelaz, saj je ravno takrat za
padlo nekaj snega. 

Težav, katerih smo se bali, 
ni bilo, pa tudi kakšnih drugih 
ne. Naša naslednja postaja je 
bila Celovec, kjer smo se usta
vili v KGM-u in se založili 
z ,nujno potrebnimi rečmi'. 
Obenem smo se zavedali, da 
ne prihajamo več iz balkanske 
države in se poskušali obna
šati dostojno. 

Katoliški dom Tinje (Ta-
inach)! Kakršnokoli asociacijo 
že dobite ob tem, vam moram 
povedati našo izkušnjo: nam
reč, bilo je enkratno. Bolje, kot 
smo pričakovali. Najprej nas je 

sprejel rektor tega doma, nas 
povabil na pijačo in nas poča
stil s tem, da nam je razkazal 
dom. In kaj pravzaprav sploh 
je ta dom? Predvsem kraj za 
srečanja mladinskih skupin, 
seminarje itn. V domu je tudi 
kapelica za mašo in medita
cije. Vsi skupaj menimo da je 
ta dom res lepo urejen (brez 
razbitega inventarja,...), pre
more pa tudi bogato zbirko naj
različnejših umetnin. Zanimivo 
je, kako smo se v tem domu 
vsi kar nekako umirili. 

Pot nas je vodila naprej 
skozi Tinje, na smetišče. Ne, 
ne, kar odmislite deponijo na 
Vrhniki. Smetišče, ki smo si ga 
ogledali, je ekološko (skoraj) 
neoporečno. Odpadki, nalo
ženi v velikem podolgovatem 
kupu, so pod velikim pritiskom; 
vodo in pline, ki pri tem nasta
jajo, pa sproti odvajajo - vodo 
prečistijo, plini pa zgorijo brez 
škode za okolje. Med odpadki 
in zemljo je tudi več plasti gra
moza in 6 mm debele ,odeje' iz 
umetnih mas. Gospod iz Ljub
ljane, ki smetišče vodi, nam je 
povedal o smetišču še veliko 
zanimivega, nato pa nas je od
peljal še v posebno sortirnico, 
ki jo upravlja njegov avstrijski 
partner. 

Zelo začudeni smo bili, ko 
smo v tej sortirnici odpadkov 
videli oz. ker nismo videli 
ogromnih kupov odpadkov in 
po možnosti še blizu čistega 
potoka. Nič takega - papir je 
v zabojnikih čakal na stiskanje 
v bale, ki so bile tudi lepo zlo
žene. Tudi steklo, železo itn. je 
bilo v betonskih bazenih brez 
prednje strani. Strupeni od
padki so bili v posebnih prosto
rih z dvojnim dnom, za primer, 
če bi se kaj razlilo. 

Še bolj pa smo se začudili, 
ko nas je firma Gojer še pogo
stila na lastne stroške s pijačo 
In hrenovko in to vse,v prijet
nem domačem vzdušju. Kar 
težko smo se poslovili od pri
jaznih gostiteljev in polni zna
nja ter zanimivih podatkov smo 
se odpravili proti Sloveniji. 

Peljali smo se skozi Mežiško 
dolino in Šoštanj, da smo za 
primerjavo videli še razmere 
pri nas (na Žalost vsi ne skrbijo 
za okolje tako kot IUV). »Lepa, 
zelena Slovenija«, pravijo ne
kateri, vendar povsod ni tako. 

Goli hribi brez kakršnekoli ve
getacije, črni od saj in druge 
svinjarije pač niso lepi in ze
leni. P a naj bo dovolj tožb in 
objokovanja. . Povedati vam 
moram še o zaključnem deja
nju naše igre. 

To je bilo v gostišču štor-
man v Savinjski dolini. Pravijo, 
da je to dobro gostišče. Tudi 
mi nismo bili razočarani niti 
glede postrežbe niti glede oko
lice. 

Že ko smo vstopili, nas je šef 
pozdravil s komentarjem, ki je 
bil namenjen mentorici: »Je to 
cvet slovenske mladine?« Se
veda je prikimala, kot se spo
dobi, nato pa smo bili deležni 
imenitne večerje. 

Vendar pa, bilo je jutro in bil 
je večer, kakor že vsak drugi 
dan, zato smo se morali tudi mi 
počasi odpraviti proti domu. 
V avtobusu smo naredili še 
zaključek izleta, nato pa smo 
se, kapljajoč z avtobusa po po
sameznih postajah, zadovoljni 
razšli z mislijo: »Še se bomo 
srečali!« 

MIHA ČERNETIČ 

Slovenci, z njimi pa tudi ve
čina Vrhničanov, se tedaj, ka
dar jih ne skrbi politična usoda 
kakega pisateljsko razpolože
nega referenta za tretjo sve
tovno vojno, ubadajo s čisto 
običajnimi človeškimi vredno
tami. To pa so, tako kot v Ame
riki, ki nam je oddaljen zgled 
dežele blaginje in demokracije: 
lastniška hiša z vrtom za pride
lovanje zelenjave, avtomobil, 
ki bo še sposoben priti skozi 
tehnični pregled In bo ostalo 
potem še nekaj denarja za re
gistracijo, zmrzovalna skrinja 
brez dna, iz katere je mogoče 
vselej zajemati, televizor za 
kulturno izživljanje, saj sicer za 
gledališke vstopnice denarja 
skoraj ni, in morda drugi televi
zor, na katerem se odvijajo 
dnevna poročila, da ni človek 
čisto za luno. 

Nekateri so sicer medtem 
zaorali v podjetništvu in obrti, 
čeprav jih ne šola ne družina 
nista vzgajali v tem. Bili so 
časi, ko je bila pač vsaka po
djetnost že vnaprej obsojena 
na obsojanje, saj so bile ideal 
vendarle državne službe. Prvi 
koraki v podjetništvo in obrt 
niso lahki, nekateri so v to 
padli, ne da bi se sami zave
dali vsega, kar jih je čakalo. 
Tudi tem je namenjen ta zapis. 
Ne bo sicer globokoumen, kot 
ga učijo v današnjih podjetni
ških šolah, bo pa praktičen. 
Našli smo ga v zapuščini obrt
nika (ali podjetnika), ki je svojo 
obrt izročal svojemu sinu, po
tem ko se je sam umaknil iz 
podjetja, ki sta ga vodila 
z ženo. Ugotavljamo namreč, 
da pravila in načela, ki so tam 
zapisana, veljajo še danes. 
Napotke smo prevedli v sodo
ben jezik, ki pa smo mu pustili 
nekaj starinske patine. 

Tukaj Ti podajam nekaj 
glavnih načel, ki Ti naj bodo 
smernice pri vodstvu podjetja 
in Ti bodo le koristila, če se 
boš po njih ravnal: 

1. Vedno pazi na to, da pri
deš pred pričetkom dela 
vedno prvi v delavnico in po 
končanem delu zadnji iz nje. 

2. Sam stalno nadzoruj de
lavno osebje, ne zapuščaj ga 
nikdar brez zanesljivega nad
zorstva. 

3. Ne šikaniraj po nepo
trebnem svojega osebja in nik
dar nikogar ne zmerjaj vpričo 
strank. 

4. Zaposluj vedno le toliko 
osebja, kolikor ga moreš zane
sljivo zaposliti. 

5. Plačuj svoje uslužbence, 
če le mogoče vsaj toliko kot 
tvoja konkurenca, ker to je le 
v tvojem interesu, če si hočeš 
vzgojiti zanesljivo delavstvo in 
ne odtrgujjim nikdar neopravi
čeno od plač. 

6. Pazi na material, najsibo 
od stranke ali tvoj, da se po 
nepotrebnem na kvari, mate
rial je denar. Isto zahtevaj tudi 
od svojih uslužbencev, saj je 
najboljši delavec, če ne zna 
paziti na material in blago, 
slab sodelavec za obrat. 

7. Preglej večkrat, po mož
nosti vsak dan, ako so mate
rial, stroji in drugo v redu in na 
svojem prostoru. 

8. Naročaj material in vse 
potrebščine le pri zanesljivih 
tvrdkah, vendar pazi, da tudi 
tu ni cena pretirana, ker le te
daj lahko naročniku postrežeš 
z dobrim in poceni blagom. 

9. Ne odpošiljaj strankam 
predračunov, dokler nisi pre
pričan, da imaš predračun 
pravilno sestavljen, nadalje že 
opravljenega dela ne opusti 
nikdar še enkrat preračunati, 
saj zmote se vedno zgode, 
vendar je po opravljenem delu 
kalkulacija veliko lažja, tako se 

človek ubrani v prihodnje mar
sikaterih zmot. 

10. Ne prevzemaj in ne kal-
kuliraj del pod svojo ceno, 
vendar tudi ne pretiravaj z za
služkom, delaj vedno le s pri
mernim dobičkom, le na ta na
čin si boš pridobil naročnike. 

11. Vsako delo, bodisi najfi
nejše ali najnavadnejše, naj 
bo zgotovljeno lično in na
tančno, umazanih in skvarje-
nih del ne oddajaj, saj s tem le 
izgubiš svoje naročnike. 

12. Ne oddajaj strankam 
računov, ki jih nisi tudi sam 
pregledal, obenem se prepri
čaj, ali je v knjigi vse pravilno 
zabeleženo. Pomni, da je knji
govodstvo duša podjetja, da 
je vse pravilno vknjiženo kot 
izknjiženo. 

13. Vsako delo in blago, ki 
ga oddaš svojim naročnikom 
in ki ga prejmeš od svojih do
baviteljev, osebno preglej. 
Nikdar ne naročaj nepotreb
nega blaga. 

14. Svojim dobaviteljem ne 
plačuj računov, ki jih nisi sam 
pregledal. 

15. Denar uporabljaj le za 
potrebne stvari. Pametno 
oglaševanje pa je priporoč
ljivo, saj s tem stranke opozar
jaš na svoje podjetje. 

16. Vodstva podjetja, če ga 
lahko sam upravljaš, ne odda
jaj v tuje roke, saj to postane 
lahko Tvoja poguba. 

17. Pazi tudi na to, da se 
v delu vedno spopolnjuješ. 

Priporočam ti, da si nave
dena navodila večkrat pazljivo 

prebereš. Če boš po njih rav
nal, sem prepričan, da boš 
z obrtjo dobro shajal, če pa 
boš lezel v dolgove, poglej, 
katero izmed navedenih navo
dil najbolj zanemarjaš. Mo
goče bo še čas, da ne prideš 
na tisto, kot sva z mamo pri
čela, to je na nič!!! 

V tem te srčno pozdravljam 
Tvoj ata 

Brez dvoma so navodila ko
ristila, saj je podjetje obstalo, 
dokler njegovi lastniki niso bili 
odrešeni skrbi za vsakdanji 
kruh tako, da so jim ob eni 
izmed nacionalizacij vse vzeli. 
Nekaj časa so bili še gostači 
v svojem podjetju, potem pa so 
si pokojnino zaslužili v državni 
službi. Ker takih služb ni več 
oziroma jih je čedalje manj in 
ker se mora večina ljudi po
djetnega duha šele navzeti, da 
bo preživela s trudom svojih 
rok in svoje pameti, ne pa od 
kakih zanikrnih socialnih po
moči, je koristno navodila 
spoznati in če bo priložnost, po 
njih tudi ravnati. Kajti naši 
predniki so živeli od poštenega 
dela, ne pa od različnih špeku
lacij in mahinacij. Ta viroza se 
nas je prijela - pa k sreči ne 
vseh - v letih, ko smo skupaj 
živali s tistimi, ki zdaj tudi še ne 
vidijo drugega kot puške, to
pove in skupne kotle. 

Zahvaljujem se po
djetju Elles iz Borovnice 
za izkazano pozornost ob 
zaključku uspešnega ša
hovskega leta. 

Leon Gostiša 

Majhen, vendar velik korak 
Prve dni meseca januarja 1993 je direktor podjetja ELLES, 

Franjo Modrijan povabil v svojo organizacijo slovenskega 
državnega prvaka v šahu in našega občana Leona Gostiša. 
Za vse športne dosežke v šahu za leto 1992 mu je v imenu 
delavcev in svojem imenu izročil izdelek ELLESA - leseno 
lestev, z namenom, da bo po njej še večkrat splezal na 
slovenski in lahko tudi na svetovni šahovski vrh. Ob prijet
nem športnem in gospodarskem kramljanju si je Gostiša 
ogledal še proizvodnjo ELLESA, kjer so ravno tedaj komple-
tirali serijo lestev za izvoz v Italijo. 

Čeprav majhno podjetje, pa je lahko za zgled nekaterim 
večjim, saj ima veliko posluha za spremljanje in dajanje 
raznih pomoči vrhniškim in borovniškim športnikom. 

(S. S.) 



NAŠ ČASOPIS JANUAR 1993 11 

Novosti v Cankarjevi knjižnici od 
20.12. 92 do 19.1. 93 

SPLOŠNO 
Happy new age 
Otrok in knjiga 34 
Prešernov koledar 1993 
Slovenski almanah '93 
Velika ilustrirana otroška enciklopedija 
FILOZOFIJA - PSIHOLOGIJA 
Fleet James, K. van.: Skrita moč osebnosti 
Peale Norman, V.: Moč pozitivnega mišljenja 
Trstenjak, A.: Po sledeh človeka 
VERSTVO 
Franciscus, A.: Rožice svetega Frančiška 
DRUŽBENE VEDE 
Demokracija in politična kultura 
Kako plačam čim nižjo dohodnino 
Ljudska pesem poje v meni 
Povojna zgodovina na slovenskem 
Sanje po najboljših virih zbrane 
Sodobni liberalizem 
Zakon o lastninskem preoblikovanju podjetij s komentarjem 
Bogataj, J . : Sto srečanj z dediščino na Slovenskem 
Brandon, D.: Praktični priročnik za osebje v službah 
Cribb, J . : Denar 
Ibuka, M.: V vrtcu bo morda že prepozno 
Kremžar, M.: Prevrat in spreobrnjenje 
Smole, J . : Pred usodnimi odločitvami 
Zakrajšek, S.: Volitve po slovensko 
šircelj, J . : Moderni poslovni bonton 
MATEMATIKA - PRIRODOSLOVNE VEDE 
Taylor Paul, D.: Fosili 
UPORABNE ZNANOSTI 
Jeran, M.: Vabilo k računalnikom 
Lidell, L.: Joga 
Martin Richard, M.: Ptice v kletkah 
Medvešček, M.: Zdrava prehrana pri sladkorni bolezni 
Piskar, R.: Leksikon softvera in večjezični slovar 
Treben, M.: Zdravje iz božje lekarne 
ARHITEKTURA - UMETNOST 
Slovenske planinske koče 
Courthion, P.: Impresionisti 
Delft, Pieter van.: Miselne igre sveta 
Laib, E.: Erotika v umetnosti 
Margulies, N.: Da, tudi jaz znam risati 
Tafuri, M.: Benetke in renesansa 
Vrišer, S.: Baročno kiparstvo na slovenskem Štajerskem 
Štefančič, M.: Filmski almanah '92 
Šunko, F.: Ugankarski slovar 
JEZIKOSLOVJE - LEPOSLOVJE - LITERARNA VEDA 
Latin-American Spanish phrase book dictionary 
Bagianti Maria, R.: L'italiano in tasca 
Chiuchiu, A.: I verbi italiani 
Fazi Christina M.: Sinonimi e contrari 
Pichiassi, M.: Contesti italiani 
Rutten-Saris, M.: Porajajoči se jezik telesa 
Antologija slovenskega zdomskega pesništva 
Balade o vražji Micki 
Enciklopedija citatov 
Balantič, F.: Zbrano delo 
Bernhard, T.: Dih 
Bibič, P.: Pravljičar 
Debeljak, A.: Pisma iz tujine 
Dolinar, F : Slovenska katoliška obzorja 
Kunstelj, F.: Butara 
Mikeln, M.: Veliki voz 
Partljič, T.: Mala 
Steel, D.: Utrip srca 
Torkar, I.: Zgodbice o znanih Slovencih 
Tušak, M.: Črtice 
ARHEOLOGIJA - DOMOZNANSTVO - ZEMLJEPIS 
Ahaci, D.: Osvobodilna ali državljanska vojna 
Smučarski vodniki po Avstriji, Italiji, Švici in Franciji 
Turistični vodniki po Evropi In svetu 
Gruden, J . : Zgodovina slovenskega naroda 
Marolt, M.: Jože Petkovšek 
Rošker, J . : Zmajeva hiša 
Stopar, I.: Sprehodi po stari Ljubljani 
Vodušek-Starič, J . : Prevzem oblasti 1944-1946 
Zupane, A.: Zgodovina Ajdovca v krajini 

POPRAVEK OBVESTILA 
V prejšnji številki Našega časopisa sta bila 
pomotoma izpuščena IME IN PRIIMEK pri 
besedilu: 

Odvetnica 
ALBINA KRAŠOVEC 
Obveščam vse občane, da sem odprla odvetniško 
pisarno na Vrhniki, Tržaška c. 12 (v stavbi društva 
upokojencev). 

Uradne ure: 

torek, četrtek od 16. do 18. ure 
sreda od 8.30 do 12. ure in od 14. do 17. ure. 

Dopoldne po dogovoru po telefonu 754-624. 

TIME OUT 
T R G O V S K O ŠPORTNI CENTER 

BOGDAN BLAZNIK 

ODPRTO: 
ponedeljek 16.00-19.30 

torek-petek: 10.00-12.00 
- 16.00-19.30 

sobota 9.00-12.00 
Bogdan Blaznik, Poštna 7, Vrhnika 

NOVA TELEFONSKA ŠTEVILKA 
753-079 753-079 

Na podlagi 77. člena zakona o dohodnini (Uradni list Republike Slovenije, št. 48/90 in 34/91) izdaja Ministrstvo za finance 
- Republiška uprava za javne prihodke 

POZIV 
k vložitvi napovedi za odmero dohodnine, davka od 

dohodkov iz dejavnosti in davka od dohodkov iz premoženja 
za leto 1992 

DO 28. FEBRUARJA 1993 MORAJO NAPOVED VLOŽITI: 
1. Zavezanci za davek od dohodkov iz dejavnosti o dohodkih, doseženih v letu 1992; 
2. Zavezanci za davek od dohodkov iz premoženja o dohodkih, doseženih z oddajanjem premoženja v najem v letu 1992, ki 

po pogodbi traja najmanj eno leto; 

DO 31. MARCA 1993 MORAJO NAPOVED VLOŽITI: 
3. Zavezanci za dohodnino o dohodkih, doseženih v letu 1992. 

Če je vložitev napovedi za dohodnino vezana na podatke o davčni osnovi za posamezno podvrsto dohodnine, ki se 
ugotavlja z odločbo davčnega organa po preteku leta, mora zavezanec vložiti napoved za dohodnino v 15 dneh od dneva 
prejema odločbe. 

Napoved vložijo: 
- zavezanci iz 1. točke pri davčnem organu občine, na območju katere so vpisani v register zasebnikov; 
- zavezanci iz 2. točke za dohodke iz nepremičnega premoženja pri davčnem organu občine, na katere območju 

nepremičnina leži, za dohodke iz premičnega premoženja pa pri davčnem organu občine, kjer imajo zavezanci stalno 
prebivališče. Zavezanci, ki dosežejo dohodke z oddajanjem premičnega premoženja v najem in niso rezidenti Republike 
Slovenije, vložijo napoved pri davčnem organu občine, na območju katere so bili dohodki doseženi; 

- zavezanci iz 3. točke s stalnim prebivališčem v Republiki Sloveniji (rezidenti) pri davčnem organu občine, na območju 
katere imajo stalno prebivališče, zavezanci, ki niso rezidenti Republike Slovenije, pa pri davčnem organu občine, na 
območju katere so imeli začasno prebivališče. 

Napoved za odmero dohodnine in davkov je treba vložiti na predpisanem obrazcu. Obrazec napovedi za odmero dohodnine 
se dobi pri CANKARJEVI ZALOŽBI na Vrhniki, vsi drugi obrazci napovedi pa pri Republiški upravi za javne prihodke 
- Izpostava Vrhnika, Cankarjev trg 4. 

Zavezanec-posameznik se kaznuje za prekršek z denarno kaznijo najmanj 25.000 tolarjev za prekršek v zvezi z opravljanjem 
dejavnosti pa najmanj 50.000 tolarjev: 
- če ne vloži ali ne vloži v zgoraj navedenem roku, ki je določen z zakonom, napovedi pri pristojnem davčnem organu; 
- če vloži napoved, ki ne vsebuje podatkov, ki so potrebni za odmero. 

Z denarno kaznijo najmanj 200.000 tolarjev se kaznuje za prekršek posameznik, ki je napovedal manjšo osnovo za 
dohodnino oziroma manjšo davčno osnovo za posamezno podvrsto dohodnine, če se ta ne vključi v osnovo za dohodnino, 
če utaja dohodnine oziroma davka, ki odpade na nenapovedane prihodke, ne predstavlja kaznivega dejanja. 

MINISTRSTVO ZA FINANCE 
Republiška uprava za javne prihodke 

» J A N I T « d.o.o. 

Trgovina VSE ZA VRT IN 
KMETIJO 

Dražica 4, Borovnica 
Cenjene kupce obveščamo, da imamo na 
zalogi: 
- širok izbor semen (domačih in uvoženih) 
- semenski krompir 
- zemljo, gnojila in posode za lončnice 
- vrtno orodje 
Vedno imamo na zalogi tudi krmila in hrano 
za male živali. 
Hvala za zaupanje v letu 1992 in pri
jazno povabilo tudi za naprej, saj po-

mlad že prihaja. 

Ml 
S E R V I S 

F/I/A/T 

R U M E N I Č 

DRENOV GRIČ 170, VRHNIKA 

ZA VOZILA IZ PROGRAMA FIAT, ŠKODA, 
LADA, ZASTAVA 

opravljamo: 
- servisiranje 
- ostala popravila 
- priprava za tehnični pregled 
- popravila zavor 

ODPRTO: od 8. do 14. ure, od 16. do 18. ure 
sobota: od 8. do 12. ure 

SE PRIPOROČAMO 

NA PROSTEM 
na plakatnih panojih 

Vrhnika-Verd-Drenov grič-Log-Dragomer-Borovnica 

I N F O R M A C I J E in 
D 0 S T A V A P L A K A T 0 V : 

TURISTIČNO INfOC/U/UTIVNI BIEC 

ČRNI CCEL 
C a n k a r j e v tr« š, V r h n i k a 

tel fav 7513122, 751 €84 

l t . i M vvkl nasip I, IJublJana 

tei/fax 21t)CJ39 

S A N I K E R d . . . . . 
Opekarska c. 18 
VRHNIKA 
Telefon: 751-376 

U G O D N O U G O D N O U G O D N O 

KERAMIČNE PLOŠČICE ŽE OD 
452 SIT 
LIKALNE MIZE-3 .162 SIT 
RAZLIČNE VRSTE STOJAL ZA 
PERILO ŽE OD 632 SIT 
UVOŽENA SANITARNA KERAMIKA 
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Stara cesta 23 V R H N I K A tel. 061 752 983 

PAPIRNICA 
M. ANA d.o.o. 

Trgovina obutve 
LARA 

Trgovina NADA Restavracija 
LESKOVEC 

COM-TAR 
podjetje za marketing, trgovino in storitve, d.o.o. 
Stara cesta 7, VRHNIKA 

1. AVTO ŠOLA VRHNIKA 
a) Obveščamo vas, da organiziramo tečaj cestnopromet-

nih predpisov za A, B in F (traktor) kategorijo, in sicer 
v torek, 9. 2. 1993, ob 16. uri v OŠ I. Cankar na 
Vrhniki. 

b) ZB IRAMO P R IJAVE ZA TEČAJ IN IZPIT IZ V A R S T V A 
PRI DELU S T R A K T O R J E M . 

2. TURISTIČNA AGENCIJA VRHNIKA 
V naši poslovalnici na Stari c. 7 prodajamo aranžmaje 
organizacij, kot so: SLOVENIJATURIST, E M O N A , G L O B -
T O U R in K O M P A S HOLIDAYS - izleti in počitnice v domo
vini in tujini. 

3. »LINA« POMOČ IN SVETOVANJE 
INFORMACIJE iN PR IJAVE O S E B N O NA SEDEŽU P O 
D J E T J A C O M - T A R d.o.o., S T A R A C. 7, VRHNIKA (nekda
nji prostori AMD), ALI P O T E L E F O N U 754-292, In sicer 
v P O N E D E L J E K IN S R E D O OD 9. DO 18. ure, v T O R E K , 
ČETRTEK IN P E T E K pa OD 9. DO 15.30. 

A V T O 
n r i c i x 

-< 

TRGOVINA 
V R H N I K A , R O B O V A 3 

t e l . ( 0 6 1 ) 7 5 4 - 3 0 0 

Izredno ugodna 
prodaja 

od 30. 1. 
do 20. 2. 1993 

Akumulator 1 2 - 36 A h 2.988,00 
Akumulator 1 2 - 40 A h 3.624,00 
Akumulator 1 2 - 50 A h 5.040,00 
Akumulator 1 2 - 55 A h 5.400,00 
Akumulator 1 2 - 60 A h 5.520,00 
Akumulator 1 2 - 75 A h 6.240,00 
Akumulator 1 2 - 1 0 0 A h 7.980,00 
Gl izant in 1 0 0 % 1/1 240,00 
Avtopreproga gumi uvoz 2.376,00 
Svedr i v garnituri H S S 1-10 mm 
Olje C A S T R O L G T X 3 1/1 594,00 
Olje C A S T R O L G T X 3 1/3 1.782,00 
Olje C A S T R O L G T X 1 /5 1.760,00 
Olje valvol ine turbo V 1/1 451,00 
Olje valvol ino turbo 1 /4 1.703,00 
Olje E S S O M C H 1 5 W - 4 0 1/1 341,00 
Olje E S S O M H C 1 5 W - 4 0 1/5 1.672,00 
O l j e l N A S 3 1/10 1.950,00 
Ploščice, zavorne, 
Z101 , yugo uvoz 690,00 
(19 kos.) uvoz 1.440,00 

P o TOVARNIŠKIH C E N A H pa lahko kupite 
tudi filtre (Donit), avtožarnice (Iskra), sveti la 
(Saturnus), avtoelektrika (Iskra). 

Se priporočamo! 

OBVESTILO 
9. 2. 1993 ob 10. uri bo na osnovni šoli Ivan 
Cankar otvoritev razstave ilustracij akadem

ske slikarke 

ALENKE SOTTLER 

Alenka Sottler 

Rodila se je v Ljubljani 1958 
leta. Študirala je v Ljubljani na 
Akademiji za likovno umet
nost, kjer je diplomirala 1981 
leta. Študij je nadaljevala na 
specialki za slikarstvo pri prof. 
Andreju Jemcu. 

Gasilsko društvo Drago-
mer-Lukovica se iskreno 
zahvaljuje vsem Dragomer-
čanom in Lukovčanom za 
izredno naklonjenost in ra-
zumevajočo podporo, ki 
smo je bili deležni ob naših 
novoletnih obiskih. 
Še enkrat želimo vsem 
»SREČNO!« 

GD Dragomer-Lukovica 

CANKARJEVA KNJIŽNICA 
VABI OBČANE, KI ŽE 
DOLGO NISO VRNILI 

KNJIG, DA TO STORIJO 
4. 2. 1993. 

OB SLOVENSKEM 
KULTURNEM PRAZNIKU 
BO KNJIŽNICA TA DAN 
SPREJEMALA KNJIGE 

BREZ ZAMUDNINE. 

Upravni odbor gasil
skega društva Drenov 
grič - Lesno brdo vabi 
svoje člane na redni 
letni občn i zbor, ki bo 
v nedeljo, 14. februarja, 
ob 14. uri v gasilskem 
domu. 
Pogovorili se bomo o na
šem delu v preteklem 
letu in o delu v prihodnje. 

Iskra 
Merilna elektronika 
Horjul 

ob jav l j a 
prosto delovno mesto 

• • v • 
ličarja 

Delavec naj bi imel izobrazbo 
KV ličarja, možna je tudi priuči-
tev, če bi kandidat že imel do
ločena znanja. 
Delo je v dveh izmenah. 
Prijave sprejema kadrovska 
služba do zasedbe, in sicer na 
naslov Iskra Horjul, kadrovska 
služba, 61354 Horjul. 

Dela v svobodnem poklicu, 
ukvarja se s slikarstvom in ilu
stracijo. Predstavila se je že na 
številnih samostojnih in ,sku-
pinskih razstavah, prejela pa je 
tudi več nagrad. Doslej je ilu
strirala preko dvanajst otroških 
knjig. Med najbolj znanimi so: 

0 žabicah v rdečih kapicah, 
Prišel je lev, Mižek figa gre po 
svetu, Jutro sveta idr. Je tudi 
avtorica likovne zasnove in po-
slikave lutkovne predstave De-
setnica, redno ilustrira za re
vijo Kekec in Pil, v Kekcu pa 
lahko preberete tudi njene se
stavke o slikarstvu. Med dru
gim je nekaj časa poučevala 
likovni pouk tudi na osnovni 
šoli Ivan Cankar na Vrhniki, 
kar ji je ostalo posebej v lepem 
spominu. 

Program 
vrhniškega kina 
v februarju 

7. 2. nedelja ob 15.00 in ob 17.00: 
LEPOTICA IN ZVER - ameriška 

risanka stereo 
BEAUTY AND THE BEAST. 

Režija: Dick PURDON 
Čarovnica je začarala razvaje

nega princa v grdo zver. njegove 
dvorjane pa v začarane predmete, 
ker ni zmogel prave ljubezni. Lju
bezen lepega dekleta ga bo morda 
odrešila prekletstva... Ena najlep
ših francoskih pravljic je predloga, 
sprva namenjena risanki, ki bi naj 
navduševala najmlajše gledalce! 
Toda kmalu se je pokazalo, da 
bodo navdušeni tudi odrasli, da 
gre torej za »družinski« film, ki ga 
skupaj gledajo otroci in njihovi 
starši. Prvič v filmski zgodovini je 
bila s tem filmom nominirana ri
sanka za OSKARJA kot najboljši 
film leta. 
7. 2. nedelja ob 20.00 in ponede
ljek, 8. 2. ob 20.00: 

FANTJE IZ SOSEŠČINE 
- ameriški stereo 

BOYZ'N'THE HOOD. Režija: 
John SINGLETON. 

V gl. vi.: Larry FISHBURNE, Ice 
CUBE, Cuba GOODING Jr. Trije 
fantje iz predmestja Los Angelesa 
odraščajo v črnskem getu. Ropi, 
preprodaja mamil in policijske ra
cije so zanje na tem »vojnem po
dročju« nekaj vsakdanjega. Pred 
nasiljem niso varni niti tisti, ki 
s takšnim načinom življenja nočejo 
imeti nič skupnega. Debutantski 
film Johna Singletona je navdušil 

festivalsko publiko v Cannesu 
predlani, kot zanimivost pa to, da 
je to najljubši film lanskega leta 
novemu ameriškemu predsedniku 
Billu Clintonu. 
14. 2. nedelja ob 17.00 in ob 
20.00: 

KOSEC - ameriški stereo 
The LAWNMOWER MAN. Re

žija: Brett LEONARD. 
V gl. vi.: Jeff FAHEY, Pierce 

BROSNAN, Jenny WRIGHT, Ge
offrey LEWIS. Grozljivka po pred
logi Stephena KINGA predstavlja, 
kaj se zgodi, če se moč človekove 
pameti združi z vsemogočnim sve
tom računalnikov in če je pri tem 
človek pokvarjen in hudoben... 
21. 2. nedelja ob 17.00 in ob 
20.00: 

SPOMINI NEVIDNEGA ČLO
VEKA - ameriški stereo 

MEMOIRS OF AN INVISIBLE 
MAN. Režija: John CARPENTER 

V gl. vi.: Dan AYCROYD, 
CHEVY CHASE 

Znanstvenik ob nesreči v labora
toriju postane neviden. Težave 
s tem v zvezi so vse večje, film pa 
gradi zgodbo na izvrstnih filmskih 
trikih. Zabavna znanstveno fanta
stična kriminalka ima svojega 
vzornika: H. G. WELLSA in nje
govo predlogo. 
28. 2. nedelja ob 17.00 in ob 
20.00: 

SAM DOMA 
HOME ALONE 

COLUMBUS 
V gl. vi.: Macaulay CULKIN, Cat

herine O'HARA, Joe PESCI, Da
niel STERN DEVETLETNEGA 
FANTIČA STARŠI pozabijo za Bo
žič doma, sami pa odpotujejo v Pa
riz. 

ameriški stereo 
Režija: Chris 

SE SREČA, DA 

SEM 

ZAVAROVAN 

PRI 

TRIGLAVU 

KM gre /.i nas uVlo, smo vsi /do 
M IH utljiv iT renulek nase ali Ulje 
nepazljivosti nas lahko precej stane, 
Prav laku je nemogoče predvideti višjo silo 
Ko iwliinemo*hrez avla. nas /grah) panika 
Kako bomo prišli v služI«), kako bomo 
peljali otroke v vrtec, in seveda, kako 
lxnno plačali nastalo škodo. Zato je 
najbolje, da smo popolnoma za\aro\ ani. 
Dosedanje motnosti avtomobilskega 
ftivarovanja poznamo. 
Zavarovalnica Triglav je v prizadevanju /a 
celovitejšo zavarovalniško ponudi to 
oblikovala vrsto novosti . 

H a K E T N O 
AVTOMOBILSKO 
ZAVAROVANJE 

P E R M A N E N T N I 
N A t I N 
ZAVAROVANJA 

WÜ0 V 
BONUSMALUS 
SISTEM. 

V Sloveniji imamo lako prvič možnost, 
da naš avto in vse druge vrste motornih 
vozil res popolnoma zavarujemo 

Odlomek iz novih prednosti In koristi 
za zavarovance i 
• prepričljivi popusti 
• ugodnejši pogoji plačevanja premij 
• brezplačne zavarovalne vrste 
• brezplačni tehnični in preventivni 

pregledi vozit 
• enkratno zavarovanje s polito. 

ki se po želji avlomatično podaljšuje 
• brezmejno število kombinati) 

I ionu ohranja in prenaš 
Vseh ugodnosti, prednosti 
in koristi, ki jih prinaša nova 
ponudba ZAVAROVALNICE 
TRIGLAV, je tolikih da si boste 
želeti imeti avto samo zato, 
da bi ga lahko zavarovali. 

Dftliiim- infiir 
iluhiic na rsrh 
/«K/((ÍV(í/t mislih 

/uramiululer ftfrA 

zavarovalnica tritjlav d.d. 
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O B Č A N I , 
O B R T N I K I , 
P O D J E T N I K I ! 
Imate namen kupiti stanovanje, lokal ali 
garažo? 

Vaša želja bo lahko uresničena, pokličite nas in 
povedali vam bomo vse o nameravani gradnji 
bloka V-5 na Vrtnariji na Vrhniki s 57 stanovanji, 
garaž ob Tržaški cesti (33 objektov) ter o prodaji 
že zgrajenih lokalov v poslovnem centru 
- Trgovine na Vrtnariji, kjer so vam na voljo še 
trije lokali v nadstropju. 

Vse informacije dobite pri podjetju 
PRIMIS 
Tržaška cesta 23, Vrhnika (tel. 755-616 
ali faks 756-004 - ga. Sečnik) 

VRHNIKA LJUBLJANA 

61360 VRHNIKA, TRŽAŠKA C. 23, 

BIRO 
ZA URBANIZEM 
PROJEKTIRANJE 
IN INŽENIRING 

-Ker je plačevanje z njo 
enostavno in hitro 

-Ker mi kreditira nakupe 
-Ker pri sebi ne 
potrebujem gotovine 

-Ker s tem poenostavljam 
poslovanje sebi in 
drugim 

-Ker plačam račun 
periodično za več 

nakupov hkrati 
-Ker sem kot imetnik 

kartice deležen 
ugodnosti 

-Ker za njo stoji 
močno podjetje 

-Ker pridobim vse to 
kljub enakim cenam 

v trgovinah 

NAS NASLOV: SZ VRHNIKA, STARA CESTA 2A, 61360 VRHNIKA, TEL(061)755-232, 



14 JANUAR 1993 NAŠ ČASOPIS 

Republika Slovenija 
OBČINA VRHNIKA 
IZVRŠNI SVET 

RAZPISUJE 
RAZISKOVALNE NALOGE ZA LETO 1993 

Prednostno bomo sofinancirali raziskovalne naloge, ki bodo 
obravnavale naslednja področja: 
- raziskave s področja varstva in sanacije okolja, 
- raziskave s področja kmetijstva, 
- raziskave s področja turizma, 
- raziskave s področja zgodovine, arheologije in umet

nostne zgodovine, 
- raziskave iz ostalih področij, ki so pomembna za 

nadaljnji razvoj občine 

Na razpis se lahko prijavijo znanstvenoraziskovalne organi
zacije, podjetja in posamezniki preko institucije. 

Prijava mora vsebovati: 
- naziv organizacije, ki predlaga raziskovalno nalogo, 
- naslov raziskovalne naloge, 
- naziv nosilca in izvajalcev ter sodelavcev raziskovalne 

naloge ter recenzorja (mentorja), 
- izhodišče, cilj in namen naloge, 
- uporabnost rezultatov, 
- predvideni pričetek in zaključek naloge, 
- finančni predračun s sofinancerji. 

Naloge pošljite do 28. februarja 
1993 na naslov: Republika Slovenija 

OBČINA VRHNIKA 
Oddelek za družbenoekonomski 
razvoj in planiranje 
Tržaška c. 1 
61360 VRHNIKA 

Na podlagi sklepa Izvršnega sveta Skupščine občine Vrhnika 
z dne 6. 1. 1993 

v a b i m o 

VSE ODVETNIKE IN ODVETNICE, DA POŠLJEJO SVOJE 
PONUDBE ZA NUDENJE » BREZPLAČNE PRAVNE POMOČI 
OBČANOM VRHNIKE« 
Pisne ponudbe, v katerih bosie navedli tudi pogoje (kdaj, koliko ur 
na teden, tarifo), pod katerimi ste pripravljeni nuditi pravno pomoč, 
pošljite najkasneje do 6. 2. 1993 na Sekretariat Izvršnega sveta 
Občine Vrhinka, Tržaška 1. Z najugodnejšim ponudnikom bo 
Izvršni svet SO Vrhnika sklenil ustrezno pogodbo za leto 1993. 

Sekretariat Izvršnega sveta 
Skupščine občine Vrhnika 

ZAHVALA 

Iz srca hvala vsem, ki ste našo teto 

Marijo Ocepek 

pospremili na njeni zadnji poti, okrasili njen grob 
s cvetjem in čutili z nami. Posebna hvala dr. Andreji 
Zupan, sostanovalcem Poštne ul. 3B, nekdanjim 
sodelavkam SDK Vrhnika in S D K Ljubljana. Po
sebna zahvala gospodu dekanu za lepo opravljeni 

obred. 

Njeni nečakinji In nečaka 

Republika Slovenija 
OBČINA VRHNIKA 
IZVRŠNI SVET 

R A Z P I S U J E 
NAGRADE INOVATORJEM IN IZUMITELJEM 

ZA LETO 1992 
Pozivamo vsa podjetja, zavode in obrtnike v občini 
Vrhnika, da do 30. marca 1993 prijavijo svoje kandidate 
za nagrade inovatorjem in izumiteljem za leto 1992. 
Predlog naj poleg splošnih podatkov vsebuje še: 
1. podroben opis inovacije oziroma izuma 
2. opis dosedanje oziroma nameravane uporabe 
3. oceno finančnega učinka predlagane inovacije 

oziroma izuma 
Prispele predloge bo pregledal oddelek za 
družbenoekonomski razvoj in planiranje in izbrane 
predloge, ki bodo ustrezali razpisnim pogojem, 
posredoval v potrditev Izvršnemu svetu Skupščine 
občine Vrhnika. 
Predloge pošljite na naslov: 
Republika Slovenija 
OBČINA VRHNIKA 
Oddelek za družbenoekonomski 
razvoj in planiranje 
Tržaška c. 1 
61360 VRHNIKA 

B O U T I Q U E G R E G O R Y 
Stara cesta 46, Vrhnika 
tel.: 752-347 

Nudimo vam: ženska, moška, otroška oblačila (jeans 
- jakne, kavbojke, bluze, puloverje, srajce, bun-
dice...) po ugodnih cenah: 

ženski, moški puloverji (60% volna, 
40% sintetika) 2.900,00 SIT 
moške srajce, dolgi rokav (viskoza) 2.300,00 SIT 
otroški puloverji (60% volna, 
40% sintetika) 990,00-1.490,00 SIT 
ženske bluze (viskoza) 2.490,00 SIT 
kavbojke diesel 2.900,00 SIT 
R E P L A Y 3.200,00 SIT 

O D P R T O : 
P O N E D E L J E K 

S O B O T A OD 9 

- P E T E K OD 9. DO 12. U R E 
OD 16. DO 19. U R E 

DO 12. U R E 

Vljudno vabljeni! 

Bil si nam upanje 
naša življenjska moč 
a kruta usoda te nam je iztrgala. 
Zaman poslušamo, kdaj se vrneš 
naš najdražji 
a tebe ni in ni... 

ZAHVALA 
Ob tragični izgubi našega dragega sina, 

brala in strica 

Milana Piska 
ptt monterja 

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem In 
znancem za darovano cvetje in njihovo nesebično pomoč v teh težkih 
trenutkih. Posebej se zahvaljujemo kolektivu PTT Ljubljana, sodelavcem 
telekomunikacij, fantom in dekletom Iz Bevk, GD Bevke In GD Blatna 
Brezovica, pevskemu zboru, govornikoma za poslovilne besede in 

duhovnikoma za spremstvo na njegovi prerani zadnji poti. 

Bevke 23. decembra 1992 

Žalujoči: Vsi njegovi 

PRIMIS - Biro za urbanizem, projektiranje in inže
niring, Vrhnika, p. o., Vrhnika, Tržaška cesta 23 

R A Z P I S U J E 

po sklepu zbora delavcev dela in naloge 

direktorja PRIMIS-a. 

Kandidati morajo izpolnjevati navedene pogoje: 

- da ima najmanj višjo ali srednjo strokovno izo
brazbo gradbene, pravne, ekonomske, organiza
cijske smeri in 3 leta (za višjo) oz. 5 let (za srednjo 
strokovno izobrazbo) uspešnega dela pri samo
stojnih odgovornih delih v gospodarstvu, družbe
nih dejavnostih 

- da ima organizacijske sposobnosti, razvidne iz 
dosedanjih zaposlitev. 

Dela in naloge direktorja razpisujemo za 4 leta. 

Pisne prijave z dokazili o izpolnjevanju pogojev po
šljite na navedeni naslov do 6. 2. 1993 s pripisom 
»za razpisno komisijo«. 

Kandidate bomo pisno obvestili v 15-tih dneh po 
opravljeni izbiri. 

ZAHVALA 

Ob boleči izgubi drage žene, 
mame in stare mame 

Ivanke Pahor 
roj. Reven 

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, 
sosedom in bivšim sodelavcem, ki ste nam v teh težkih 
trenutkih izrekli sožalje, podarili cvetje in jo pospremili na 
njeni zadnji poti. Zahvaljujemo se dr. Rakušu, dr. Petri-
čevi ter dr. Piršičevi za požrtvovalno in nesebično pomoč 
v zadnjem obdobju njenega življenja. Enako hvala tudi 
Franciju Tršarju za njegov pietetni odnos, mešanemu 
pevskemu zboru I. Cankar za čutno zapete pesmi ter 
bratrancu g. Zdravku Revnu za lepo opravljeni obred. 

Vsem, ki ste našo mamo spoštovali in imeli radi, še 
enkrat hvala. 

Vsi njeni 

ZAHVALA 

Ob izgubi naše drage mame, ba
bice in prababice 

Ivane 
Jesenovec 

Trevnove mame 

se zahvaljujemo vsem, ki so nam v teh težkih trenutkih 
stali ob strani. Zahvaljujemo se za izrečena sožalja, 
poklonjeno cvetje in sveče. Prav iz srca se zahvaljujemo 
dr. Heleni Rožmanc-Drašlerjevi za dolgoletno zdravlje
nje, patronažnim sestram za skrb in obiske na domu ter 
Mileni za nesebično pomoč, ki nam jo je nudila pri negi 

ves čas bolezni. 
Hvala tudi organizaciji Zveze borcev NOB Vrhnika za 

poslovilne besede in spremstvo na zadnji poti. 

Vsi njeni 

ZAHVALA 

Ob smrti naše drage mame, stare mame 
in prababice 

Marije Grmek 

se iskreno zahvaljujemo vsem sosedom, prijate
ljem in znancem, ki ste nam izrazili sožalje, darovali 
cvetje in sveče ter jo v velikem številu pospremili na 
njeno zadnjo pot. Zahvaljujemo se tudi gospodu 

župniku za lepo opravljeni pogrebni obred. 

Pako, 25. decembra 1992 

Vsi njeni 

ZAHVALA 
Ob izgubi dragega moža, očeta in dedija 

Vlada Klančarja 

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom 
in znancem za izrečeno sožalje, darovano 
cvetje in sveče, ter ga pospremili na nje

govi zadnji poti. 

Vsi njegovi 

ZAHVALA 
Ob izgubi drage sestre in tete 

Francke 
Kordiš 

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom in znan
cem, ki ste nam izrazili sožalje, darovali cvetje in sveče ter jo 
pospremili na njeno zadnjo pot. Iskrena hvala dr. Heleni Drašler 
za večletno skrb in zdravljenje. Hvala tudi patronažnima se
strama Veri in Andreji za njuno pomoč. Zahvala tudi gospodu 
Kapšu za lepo opravljeni obred. Zahvaljujemo se tudi članom 
pogrebne službe za njihov prispevek k lepo opravljeni pogrebni 

slovesnosti. 

Vsi njeni 
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Nogomet na Vrhniki, da 
ali ne? 

Športni park Vrhnika iz zraka, ki je v sezonah precej zaseden 

Športniki, ponos Vrhnike 
Veliko športnih državnih 
prvakov je poneslo ime 
Vrhnika sirom Slovenije 
in sveta 

Leta 1992 lahko smatramo 
eno najbolj uspešnih na po
dročju športne dejavnosti. 
V občini se z rednimi treningi 
ukvarja okoli 500 tekmovalcev 
v 34 selekcijah ali posamezno. 
Od tega je v letu 1992 postalo 
devet državnih prvakov v ra
zličnih športnih panogah 

- Gorazd Berginc - smu
čarski teki starejši pionirji; 

- Aleš Prek - karting do 
60ccm, dečki do 14 let; 

- Primož Šoln - šah, dečki 
do 16 let; 

- Tomaž Gorenc - karting 
do 60ccm, dečki do 16 let; 

- Leon Gostiša - šah, člani; 
- Sonja Ralca - lokostrel

stvo, bearbov slog, članice; 
- Aljoša Grom - športno 

plezanje, člani 

- Mojca Suhadolc - smuča
nje, mladinke; 

- Ciril Krašovec - lokostrel
stvo (clout), člani; 

Vsi ti tekmovalci so zrasli 
z vrhniških klubov in sekcij, ki 
so vključeni v Športno zvezo 
Vrhnika. 

Športna zveza Vrhnika je 
tako ena izmed najbolj masov
nih organizacij oziroma zvez, 
ki združuje 24 športnih društev 
in klubov in občinsko strelsko 
zvezo. Športna društva so or
ganizirana v vseh krajevnih 
skupnostih, kjer imajo že zgra
jene športne objekte in povr
šine. Teh še nimajo v Zaplani 
in Ligojni. 

Po realnih podatkih se z re
kreacijo v teh sredinah ukvarja 
okoli 2750 članov, za katere 
skrbi 68 vodij sekcij. Poleg re
kreacije se še 500 tekmoval
cev ukvarja s tekmovalnim 
športom, za katere skrbi 29 
trenerjev ali strokovnih sode
lavcev. Ravno ti pa so vzgojili 
veliko število dobrih tekmoval
cev in odličnih športnikov. Dr
žavne prvake smo že navedli, 
naj še omenimo nekatere per
spektivne in že afirmirane 
športnike, ki so tudi ponesli 
ime Vrhnika daleč čez občin
ske meje; 

Dani Mattias - smučanje; 
Klemen Širok, Peter Kozo-
menko, Alenka Bikar - atletika; 
Mojca Oblak - športno pleza
nje; Elvira Dreškovič, Sandra 
Žilavec, Sandra Bikar - ŠRG, 
Brezovišček Borut - smučarski 
skoki; Sašo Rajakovič - ko
šarka kadeti; ter ekipe pionirji 
košarka, pionirji nogomet, ko
šarkarska ekipa E L L E S , ko
šarkarska ekipa Vrhnika, 
strelci družine Vrhnika, mladi 
šahisti Vrhnike, tenisači, bali-
narji, smučarji alpinci in smu
čarji tekači ter še bi naštevali 
imena in ekipe. 

Pomemben del uspeha vsa
kega športnika so tudi športni 
objekti, brez katerih si športa 
v celoti ne moremo predstav
ljati. V naši občini upravljajo 
posamezna društva in šole 
z naslednjimi objekti: 

6 telovadnic, 14 teniških 
igrišč (6 razsvetljenih), 5 nogo
metnih travnatih igrišč, 8 as
faltnih igrišč, 14 balinišč in av
tomatsko 10 stezno strelišče. 
V izgradnji pa je dolgoletno pri
čakovani športni center v Pod-
lipi in balinišče v Sinji gorici. 

Ob vseh dobrih rezultatih in 
dokaj urejenih športnih povr
šin, pa je večni spremljevalec 
športa tudi denar, ki ga je 
vedno premalo za uresničitev 
vseh želja športnikov, društev, 
klubov, sekcij in same zveze. 
Vsi pa upajo, da se v letu 1993 
sredstva, ki so 1,5% celotnega 
proračuna, ne bi zmanjšala, 
kvečjemu povečala ter s tem 
omogočila ohranitev športa 
v taki razvojni fazi kot je bil 
dosedaj. « « 

Jesenski del prvenstva 92/ 
93 je za nami. Kaj reči? 

Lahko smo zadovoljni z re
zultati starejših pionirjev, ki so 
v III. ligi zasedli 3. mesto z zao
stankom 2 točk za prvouvršče-
nim. Kljub temu pa je vseeno 
še vedno premalo vrhniških 
fantov vključenih. Enako je tudi 
pri mlajših pionirjih. Glede re
zultatov pa so se še bolje uvr
stili kot njihovi starejši vrstniki: 
V II. ligi so dosegli 3. mesto 
- 2. točki za vodilnim. 

Najtežje delo je bilo s član
sko ekipo. Mogoče je nova 
vodstvo kluba startalo preveč 
optimistično. Vendar so razlogi 
za to obstajali. Na začetku pri
prav je bilo prisotnih 25 igralcv, 
nekaj mladih obetajočih igral
cev in okrepitev pod vodstvom 
ambicioznega trenerja. Do 8. 
kola smo bili na 3. mestu poleg 
vodečega Tehnolesa še edini 
neporaženi. Potem pa smo do
živeli poraz doma z vodilnim 
0:4. Euforija je močno popu
stila in v nadaljevanju smo do
živeli še dva poraza doma in 
enega v gosteh. Tako smo 
končali na 8. mestu s 13 toč
kami s 4 točkami zaostanka za 
tretjeuvrščenim. 

Razočaranje da ali ne? 
Za tak naš rezultat je mnogo 

razlogov. Pogoji za delo so bili 
nemogoči. Imeli smo 10 žog za 
60 nogometašev. Vsaka ima le 
po 2 kompleta športne 
opreme. Ker smo čuvali glavno 
igrišče, so igralci trenirali na 
nemogočem pomožnem 
igrišču. Osnovni problem pa je 
finančni. Za ekipe, ki so uvrš
čene pred nami, skrbijo firme, 
sponzorji, pa čeprav so iz 
manjših krajev, kot je Vrhnika. 
Upali smo, da bo naš glavni 
sponzor IUV Vrnika. 

TENIŠKE NOVICE 
Športna zveza Vrhnika je 

pripravila drugi božično-novo-
letni teniški turnir za dvojice. 
Prijavilo se je 16 dvojic, ki so 
igrale v športni hali osnovne 
šole Ivana Cankarja in v dvo
rani osnovne šole Log-Drago-
mer. Po zagrizenih in zanimi
vih dvobojih je bil vrstni red 
takle: 
1. Š T I H - V O L K 
2. B O Ž I Č - K U K E C 
3. V A J D A - P E L A N 
4. GRDADOLNIK - LIČER 
5. PRVINŠEK - PEČAN 

Tako sta v finalu ŠTIH-
- V O L K premagala dvojico BO
ŽIČ - K U K E C s 6:2 in 6:2, za 
tretje mesto pa Ljubljančana 
V A J D A - P E L A N par iz Drago-
merja GRDADOLNIK - LIČER 
z 9:5. 

Prvi trije pari so prejeli me
dalje ter denarne nagrade, ki 
so jih razdelili od prijavnine po
sameznih dvojic. V mrtvi teni
ški sezoni so taki turnirji prav 
gotovo popestritev za vse 
igralce tenisa, čemur so pritr
dili vsi tekmovalci. 3 3 

Vendar pa pri njih nismo na
leteli na takšno podporo, kot 
smo pričakovali in potrebovali. 
Vseeno pa se moramo zahva
liti tako njim kot vsem preosta
lim, ki so nam pomagali, da 
smo lahko sploh prišli do 
konca jeseni. To pa so bili: Piz
zeria Boter, Club Leskovec, 
Diskont Frank, Gostilna S i 
mon, Medeja, Subaru, Mijato-
vič Dragoljub, Maksimovič 
Dragan, Vinoteka G S - Simon 
Bradeško. Zaradi takih finanč
nih razmer smo bili prisiljeni 
opustiti mladinsko ekipo. Vsak 
športnik pa ve, kaj to pomeni. 

Obisk tekem je bil kar zado
voljiv. Bil pa bi še večji, če bi se 
ljudje lahko na kaj usedli. Me
nimo da če ima Vrhnika že 
tako lep stadion, bi potrebo
vala tudi tribune. Saj se vse 
večje športne prireditve doga
jajo na stadionu. 

Odločili smo se tudi, da 
bomo klub preimenovali v NK 
Vrhnika. Obenem pa postav
ljamo vprašanje: Nogomet na 
Vrhniki da ali ne? Za nas je 
odgovor jasen: Da! 

P R E D S E D N I K 
NK VRHNIKA 

Z V O N E G O L E 

Koledar 
športno-rekreativnih prireditev 

in tekmovalnih prireditev 
v letu 1993 

JANUAR 
15.-16. - Regijska tekma; slalom - SDI, MDI-SM DRUŠTVO V. 

1.-31. - Občinska liga, pionirji; košarka - ŠZV 
20.-30. - Občinska liga, člani; košarka - ŠZV 

- Občinska liga; zračna puška - OSZ 
- Srednja šahovska šola - ŠAH. D. V. 
- Tekmovanje za zlato puščico - OSZV 

30.-31. - Državno prvenstvo snowboarding; par. SL, super G-ju, 
Ulovka 93 - SPORTWAJ K. 

FEBRUAR 
6.-7. - Državno prvenstvo smuč. v tekih, posamezno in štafete; 

MDI, MDE, SDI, SDE - TSK COMING 
7. - Regijska tekma VSL; CI, CE - SD VRHNIKA 

14. - Občinsko prvenstvo v smuč. tekih - ŠD POVŽ 
20. - Turnir v odbojki - PART. BOROVNICA 

20.-21. - Mednarodni turnir v ŠR 
28. - Smučarski skoki na 40-metrski skakalnici - PART. BO

ROVNICA 
MAREC 

5. - Predstavitev športnikov Vrhnike - ŠZV 
14. - Občinsko prvenstvo, zračna puška, vse kat. - OSZ 
20. - Kvalifikacijska tekma za PE, KE - OŠ IC V. 
20. - 25-letnica košarke - PART. BOROVNICA 

APRIL 
3. - Državno prvenstvo v lokostrelstvu (flight in clout tehnika) 

- ŠD DRAGOMER 
4. - Pohod na Ključ - ŠD DRAGOMER, PDIMP 
8. - Državno prvenstvo za PE, KE - ŠRG OŠ IC VRHNIKA 

MAJ 
2. - Tek po mejah KS Drenov Grič - ŠD DREN 

16. - Prvi del občinske lige v balinanju - ŠZV 
22.-23. - Odprto prvenstvo v balinanju, dvojice - ŠD DREN 

27. - Občinsko prvenstvo v atletiki; CI, CE, Pl, PE-ŠŠD Kurir 
Vrhnika 

29. - Pikin memorial, odbojka - ŠD PARTIZAN 
JUNIJ 

6. - 9. memorial R. Trampuža - ŠZV 
12.-13. - Spust in cross country - SPORTWAY K. 

13. - Kolesarjenje Podlipa - ŠD LIPA 
20. - Tek Rupe - ŠD LIPA 
20. - Skateboarding prvenstvo Slovenije - SPORTWAY K. 

- Igre brez meja, družabno srečanje osnovnih šol 
JULIJ 

12. - Tečaj plavanja - ŠPORTNA ZVEZA 
19. - Taborjenje v avtokampu, šola športa - ŠZV 

AVGUST 
15. - Planinski tabor - PD VRHNIKA 

29. ali 5. 9. - 3. otroški triatlon - TSK COMING VRHNIKA 
21. - Občinsko prvenstvo, odbojka na mivki - SPORTWAY 
28. - 24 ur košarke - PARTIZAN BOROVNICA 

28.-29. - Spust in cross country, državno prvenstvo - SPORT
WAY K. 

SEPTEMBER 
4.-5. - Občinsko prvenstvo v tenisu, posamezno - ŠD PARTI

ZAN VRHNIKA 
11.-12. - Občinsko prvenstvo v tenisu, dvojice - ŠD DREN 
18.-26. - Teden športa; igre brez meja - ŠPORTNA ZVEZA 

26. - Zaključek tedna športa Slovenije 93 - PARTIZAN BO
ROVNICA 

OKTOBER 
10. - Tek z rolkami na Ulovko - TSK COMING VRHNIKA 
17. - Gozdni tek Ulovka - ŠD POVŽ 

NOVEMBER 
6.-7. - Mednarodni turnir v ŠRG - OŠ IC VRHNIKA 

DECEMBER 
- Pionirska liga, košarka, osnovne šole - ŠZV 

športna zveza Vrhnika 

EKIPA USNJARJA, ki je pričela jesensko sezono 1992. 

ŠPORTNA ZVEZA VRHNIKA 
URNIK AKTIVNOSTI MED ZIMSKIMI POČITNICAMI 
Ponedeljek, 1. 

Torek, 2.2. 

Sreda, 3. 2. 

Četrtek, 4. 2. 

Petek, 5.2. 

9.00 do 12.00 
12.00 do 14.00 
8.00 do 10.00 

10.30 dO 14.00 

11.00 do 13.00 

9.00 do 12.00 
12.00 do 13.00 
8.00 do 10.30 

10.30 do 14.00 

11.00 do 13.00 

9.00 do 12.00 
12.00 dO 13.15 

ŠRG (selekcije) 
košarka - rekreac. st. dečki 
ŠRG (selekcije) 
košarkarski turnir za ml. in st. Pl 
- igrase5:5; prijave ob 10. uri; 
nagrada: pokal SZV 
Fitness za dijake srednjih šol 
cena: 50 SIT 
ŠRG (selekcije) 
košarka za dijake srednjih šol 
ŠRG (selekcije) 
nogometni turnir za ml. in st. Pl 
igra se 4:4; prijave ob 10. uri 
nagrade: pokal ŠZV 
Fitness za dijakinje srednjih šol; 
cena 50 SIT 
ŠRG (selekcije) 
namizni tenis za ml., st. Pl 

Telovadnica Osnovne šole Log-Dragomer 
Ponedeljek, 1.2. 
Torek, 2. 2. 

Sreda, 3. 2. 

9.00 do 13.00 
9.00 do 11.00 

11.00 do 13.00 
9.00 do 11.00 

11.00 do 13.00 

košarka za ml. in st. Pl 
tenis za osnovnošolce 
tenis za dijake srednjih šol 
odbojka za osnovnošolke 
košarka za st. Pl 

Telovadnica Osnovne šole dr. Ivan Korošec Borovnica 
Ponedeljek, 1.2. 

Torek, 2.2. 
Telovadnica 
Sreda, 3. 2. 

Četrtek, 4. 2. 

Petek, 5. 2. 

9.00 do 11.00 
11.00 do 13.00 
9.00 do 13.00 

TVD Partizan Borovnica 
9.00 do 11.00 

11.00 do 13.00 
9.00 do 11.00 

11.00 do 13.00 
10.00 

košarka za osnovnošolce 
košarka za dijake srednjih šol 
ŠRG množični program 

nogomet za osnovnošolce 
nogomet za dijake srednjih šol 
splošna telovadba za ml. Pl, PE 
splošna telovadba za st. Pl, PE 
Izlet v bližnjo okolico; v primeru 
zadostnega števila udeležencev; 
zbor pred TVD Partizan 
Borovnica 

ŠPORTNA ZVEZA 
VRHNIKA 
Tržaška c. 9 
Telefon: 754-484 

ŠPORTNA 
ZVEZA 

VRHNIKA 

Športna zveza Vrhnika odda v najem 
športni objekt na Logu. 

Vloge pošljite na naslov: Športna 
zveza Vrhnika, Tržaška.c. 9, Vrhnika, 
in sicer do 15. februarja 1993. 

Informacije: telefon 754-484 od 7. do 
9. ure. 



16 JANUAR 1993 NAŠ ČASOPIS 

lup? -i 

Ekipa ŠRG Vrhnike v Italiji; od četrte iz leve naprej: Sandra Žilavec, Sandra Bikar, Tina 
Pajnič, Urška Cvetko, Dušica Jeremič, Biljana Milašinovič 

Športna ritmična gimnastika 

Dušica jeseni dvakrat 
prva 

Tudi jeseni Vrhničanke niso 
počivale, čeprav se najpo
membnejše tekme za naše 
šele začenjajo. 

Le teden dni po ehsibicij-
skem nastopu vseh naših (13. 
9.) na centralnem trgu mesta 
Chiaravalle v Italiji so se tri te-
lovadke odpravile na turnir 
v Prago. Najbolj nas je razve
selila Dušica Jeremič, ki je 
v kategoriji najmlajših v hudi 

konkurenci tekmovalk iz vse 
Češke, Kirgizstana - bivše SZ , 
Avstrije itd prepričljivo zma
gala v mnogoboju. S tem se je 
uvrstila v finalni nastop, koder 
je še enkrat dokazala izredno 
nadarjenost in odlično priprav
ljenost, ter prejela tudi pokal 
finalne zmagovalke. Tekmova
nje je na malih zaslonih prena
šala tudi uradna Češka televi
zija, ki je prav tako izrekla ne-

Športne dejavnosti med zimskimi 
počitnicami na OŠ Ivan Cankar 
Vrhnika 

PONEDELJEK, 1. 2. 
8.30 do 10.30 

namizni tenis za učence 
in dijake 

TOREK, 2. 2. 
7.00 Smučarski izlet 
10.00 do 14.00 izlet v okolico Vrhnike za vse občane, vmes 

brezplačna malica in čaj, žrebanje treh nagrad med udeležence, 
zbor pred šolo 

18.00 do 20.30 ples za učence OŠ 

SREDA, 3. 2. 
7.00 Smučarski izlet 
8.30 do 10.30 namizni tenis za učence in dijake 
10.30 do 11.30 Aerobika za učence in dijake 

ČETRTEK, 4. 2. 
7.00 Smučarski izlet 
10.00 do 14.00 izlet v okolico Vrhnike za vse občane, vmes 

brezplačna malica in čaj, žrebanje 3 nagrad med udeležence, 
zbor pred šolo 

od 18.00 do 20.30 ples za učence šole 

PETEK, 5. 2. 
7.00 Smučarski izlet 
8.30 do 10.30 namizni tenis za učence in dijake 
10.30 do 11.30 Aerobika za učence in dijake 
18.00 do 20.30 ples za učence OŠ 

PLES: Obvezna je izjava staršev, dobite jo pri dežurnem 
učencu v petek, 29. 1. 1993, konzumacija 150,00 SIT za dve 
brezalkoholni pijači. 

SMUČARSKI IZLETI: Glede na snežne razmere bomo kraj 
izleta in ceno sporočili v ponedeljek 1. 2. 1993. Prijavite se 
lahko ta dan od 10. do 12. ure na šoli tel. 753-096, ostale dni pa 
po telefonu 752-530 (Vinko Bizjak od 19. do 20. ure). Izlet bomo 
organizirali, če bo najmanj 35 udeležencev. 

PRIPOROČAMO SE: 1. Plavanje v Hali Tivoli: v času počitnic 
bo bazen odprt od 9. do 11. ure in od 12. do 14. ure, cena za 
osnovnošolce bo 50,00 SIT, avtobus v Ljubljano in nazaj stane 
250,00 SIT, izstopite na postaji pri Tivoli (Galerija). Vodstva ne 
bo. Na bazenu je prisoten reševalec in redar, ravnati se morate 
po kopališkem redu (skakanje, škropljenje, tunkanje... prepove
dano). 

2. Drsanje v Hali Tivoli. Urnik drsanja bodo sporočili ta teden. 
Pozanimajte se na šoli ali v dnevnem časopisu. Med novoletnimi 
počitnicami je bilo drsanje možno od 10. do 11.30 in od 14. do 
15.30, vstopnina je bila 100,00 SIT. 
VSE OSTALE ŠPORTNE DEJAVNOSTI MED ZIMSKIMI PO
ČITNICAMI SO BREZPLAČNE, POTEKAJO V TELOVADNICI 
PARTIZAN! 

malo pohvalnih besed o naši 
junakinji. Žal sta ostali dve tek
movalki v mladinski in članski 
kategoriji - Sandra Bikar in 
Sandra Žilavec - z novimi va
jami naravile napake, ki so jih 
stale uvrstitve v finale najbolj
ših šestih telovadk. 

10. 12. pa je bilo na Vrhniki 
izbirno tekmovanje za sloven
ske reprezentantke, ki so 
imele teden za tem uradni dvo
boj s hrvaško reprezentanco. 
V kategoriji kadetinj, mladink in 

članic so izbrali le po dve tek
movalki, tretjeuvrščenim pa je 
pripadlo mesto rezerv. Vrhni
čanke so zelo dobro izkoristile 
prednost domačega terena in 
kar dve dekleti sta našli mesto 
v reprezentanci. Zopet je bila 
osrednja junakinja Dušica, ki je 
premagala državno prvakinjo 
pri najmlajših, Tjašo Pegan in 
še enkrat osvojila prvo mesto. 
Lepo telovadbo sta prikazali 
tudi Urška Cvetko, ki se je uvr
stila na 3. mesto in Tina Pjnič, 
ki je pristala na 5. mestu. Na 
tekmovanju pa se je predstavil 
tudi naš novi up, Biljana Milaši
novič z vajo brez rekvizita. 
V kategoriji članic pa se je iz
kazala tudi Sandra Bikar, ki je 
premagala favorizirano Ano 
Kokalj, tretjeuvrščeno mla
dinko z državnega prvenstva 
in se takoj za Eriko Rakuša 
uvrstila na drugo mesto in si 
s tem prislužila vstopnico za 
mednarodni dvoboj. 

Na dvoboju v Zagrebu je bilo 
za pričakovati hudo navijanje 
domačih sodnic za svoje tek
movale, kar se je tudi zgodilo 
in tako sta naši dve reprezen-
tantki, Dušica in Sandra Slove
niji pritelovadili le tretja mesta, 
čeprav bi si po prikazani vadbi 
zaslužile mnogo več. 

Takoj po novoletnih prazni
kih pa nas je razveselila tudi 
Sandra Žilavec, ki se je na te
stiranju za člansko reprezen
tanco v skupinskih vajah uvr
stila na 4. mesto in si s tem tudi 
ona priborila mesto v repre
zentanci, ki se namerava maja 
udeležiti E P v Romuniji. 

V naslednjih mesecih čakajo 
telovadke pomembni medna
rodni turnirji v Ljubljani, Lon
donu, na Češki itd ter sloven
sko prvenstvo, ki se bo zaklju
čilo z državnim prvenstvom. 
Za kadetinje ga bomo organizi
rali na Vrhniki, predvideno pa 
je za aprila. Držimo jim pesti! 

Špela Mohar 

Uspeh v plezanju 

Gorazd Berginc 
- 2. na Topolinu 

še slabih 10 dni loči Vrhniko 
od največje smučarsko-teka-
ške prireditve do sedaj - Dr
žavnega prvenstva republike 
Slovenije v teku na smučeh za 
deške kategorije. Prizadevni 
organizatorji T S K COMING 
VRHNIKA, C l VRHNIKA in ŠD 
POVŽ S T A R A VRHNIKA 
vedno bolj z žalostjo ugotav
ljajo, da bodo morali tudi letos 
tako kot lani, medijsko zani
mivo tekmo s Stare Vrhnike, 
kjer ni snega niti za vzorec, 
preseliti na višje ležeče smu
čišče - najverjetneje v Tamar. 

Na videz med navedenim 
besedilom in naslovom ni nika
kršne povezave, a vendarle je. 
Gorazd Berginc bo moral na 
tej tekmi naslov državnega pr
vaka v tekih na smučeh za de
ške kategorije prepustiti ne
kemu drugemu tekmovalcu. 
Sam letos v Sloveniji prvič na
stopa v mladinski kategoriji, 
tako naslova niti ne bo mogel 
braniti. Da pa nanj ne bi kar 
tako pozabili, je na svojevrsten 
način poskrbel, še preden bo 
naslov prišel v druge roke. 

V tujini so starostne kategorije 
glede na slovenske zamak
njene za eno leto in tako je 
Gorazd 24. 1. prvič nastopil na 
neuradnem svetovnem pionir
skem prvenstvu v teku na 
smučeh, imenovanem tudi 
T R O F E O TOPOLINO v C a -
stellu di Fiemme (ITA). 

Val di Fiemme je ena najlep
ših dolin v Dolomitih. Po njenih 
obronkih vsako leto poteka 
svetovno znana Marcialonga, 
sloves pa ji je v svet ponesla 
tudi vsakoletna organizacija 
trofeje TOPOLINO. Vendar ko 
se po osmih urah vožnje iz 
Ljubljane prek Trsta, Beluna in 
Trenta pripelješ na prizorišče 
tekmovanja, nimaš časa za 
opazovanje. Klemen Svoljšak, 
trener Olimpije, ki je bil vodja 
reprezentance, je z 18 tekmo
valci, kolikor jih je tja prispelo, 
takoj odšel na progo, sam pa 
sem se udeležil sestanka ži
rije. Italijani so okrog vsega de
lali ogromen »cirkus«. Še naj
več energije sem porabil, da 
sem jim razložil, da Miha ni 
dekle, pač pa fant in da so mu 
zanj dali novo štartno številko. 

Ena izmed šolskih športnih 
disciplin je tudi plezanje po 
drogu. V tej disciplini so vedno 
izjeme, ki tega preskusa ne 
zmorejo. Te izjeme bi prav go
tovo končale v prepadu ali pa 
v kakih drugih težavah. Letoš
nje leto je drog v celoti preple
zala samo skupina 13 deklet, 
boljša polovica 8. d razreda. Ta 
skupina je letošnje leto zelo 
uspešna. Dekleta so od lan

skega leta zelo napredovala, 
kar dokazujejo rezultati. Prav 
gotovo menite, da to ni nič po
sebnega in se spominjate svo
jih osnovnošolskih dni, vendar 
je to posebnost glede na to, 
koliko učenk je od 1. do 8. 
razreda. Pod vodstvom Mateje 
Grom se učenke vsako leto 
bolj vztrajno ukvarjajo s teles
nimi aktivnostmi. 

D A R J A K U N C 

Dvanajst pogumnih plezalk iz gornje vrste naprej: Maja Milj-
kovič, Ana Grča, Tanja Brenčič, Saša Popit, Denisa Subašič, 
Marjeta Vičič, Dina Kuduzovič, Urša Celarc, Darja Kune, Nina 
Jadanič, Barbara Kuzmič, Urša Peklaj 

Po slavnostni otvoritvi in spre
vodu smo odšli v hotel. Letos 
smo imeli z izbiro srečo, saj 
smo po odlični večerji lahko 
hitro zaspali v udobnih sobah. 
Naslednji dan so tekmovalci 
po zajtrku odšli še na krajši 
počitek - vsi so bili še precej 
utrujeni - zaradi vožnje 
- s Klemenom pa sva se lotila 
premazovanja smuči. Pogoji 
na progi so bili namreč precej 
drugačni, kot smo jih predvideli 
v Sloveniji. 

Na koncu smo ekipno med 
več kot 10 državami in več kot 
30 italijanskimi klubi (vseh tek
movalcev je bilo približno 650) 
zasedli drugo mesto, in sicer 
za reprezentanco Hrvaške in 
pred Španci, Avstrijci, Nemci, 
Romuni, Bolgari, Čehi, Grki, 
Portugalci, Italijani itn. Naš naj
boljši posamični uspeh pa je 
z odličnim, hitrim in taktičnim 
tekom na 7.5 km dolgi progi 
pritekel prav Gorazd. Ze v za
četku je kljub šele 4. startni 
poziciji odlično »potegnil« in 
v prvi vzpon pritekel nekje med 
10. in 15. mestom. Tam se je 
skoraj zapletel s tremi tekmo
valci, ki so padli na njegovi 
levi. Vendar mu je bila sreča 
naklonjena tako, da je na vrhu 
vzpona že tekel v prvi desete
rici. Iz kilometra v kilometer je 

nato praktično brez napake iz
boljševal svojo uvrstitev in na 
koncu dosegel naravnost fan
tastično 2. mesto. Za zmago
valcem Pinter Frizom iz Av
strije je na 20 minut dolgi tekmi 
zaostal slabih 25 sekund. Slo
venski uspeh pa sta zaokrožila 
še reprezentančna kolega Da
vid Čuk iz Logatca, ki je zase
del tretje mesto, hkrati je bil 
Gorazdov tekmec ter Uroš Go-
dina, prav tako iz Logatca, ki 
s e j e uvrstil na deseto mesto. 

Z O R A N G R O M 

NAŠ ČASOPIS 
je vrhniško občinsko gla
silo. Ureja ga uredniški 
odbor. Glavni in odgo
vorni urednik Tone Jane-
žič. Predsednik časopis
nega sveta Brane Jereb. 
Uredništvo: Tržaška 1, 
Vrhnika, tel. 755-121 Int. 
222, organizator Simon 
Seljak. Tisk: Tiskarna 
Ljudske pravice. Časopis 
je brezplačen in ga 
prejme vsako gospodinj
stvo v vrhniški občini. Po 
mnenju Ministrstva za in
formiranje je obdavčen 
s 5 — odstotnim promet
nim davkom. 

TEKAŠKI SMUČARSKI 
KLUB COMING VRHNIKA 
in PODJETJE COMING 

COMING 

ČESTITATA GORAZDU BERGINCU ZA OSVOJENO 2. MESTO NA NEURADNEM 
SVETOVNEM PIONIRSKEM PRVENSTVU V TEKU NA SMUČEH TROFFO 
TOPOLINO, KI JE BILO 24. 1. 1993 V CASTELLO DI FIEMME (PROVINCA 
TRENTO - ITA). 

Smučar tekač -
Gorazd Berginc 


